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 Încheiat azi 28 februarie 2012, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 

Local al municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 228/2012 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice. 

Vasile Cornea: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 20 consilieri, aşadar 

şedinţa noastră este legal constituită. Domnul Coşeriu Sorin Nicolae a anunţat că este 

plecat din localitate.” 

Marcel Jeler: “Fiind şedinţă extraordinară proces verbal nu avem.” 

Vasile Cornea: "Pentru început supun la vot modalitatea de vot. Propun vot 

deschis prin ridicare de mână. Cine este pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

Vasile Cornea: "Pe ordinea de zi avem 44 proiecte de hotărâre, după cum 

urmează." 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI 

 

 

  

I .      Diverse. 

Proiecte de hotărâri privind:  

 

         1. Modificarea Hotărârii nr. 137/2011 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia privind aprobarea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozite şi taxe locale, 

alte taxe asimilate, taxe speciale precum şi amenzile aplicabile în anul 2012. 

  2. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

  3. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

  4. Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

       5. Modificarea Hotărârii nr. 120/2009 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia privind aprobarea structurii pe specialităţi a membrilor comisiei sociale care 

analizează solicitările de locuinţe pentru tineri, destinate închirierii. 

 6. Repartizarea unor locuinţe din municipiul Alba Iulia, strada Arnsberg, bl. G2. 

     7. Acordarea unei subvenţii Clubului sportiv „Universitatea” din Alba Iulia în 

vederea susţinerii activităţii competiţionale pe anul 2012. 

        8. Aprobarea procedurii unice de solicitare de fonduri nerambursabile din bugetul 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia pe anul 2012.  

  9. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru activităţi culturale.  

       10. Aprobarea contractului de delegare a gestiunii prin concesiune a serviciului 

public de deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie în municipiul Alba Iulia. 



      11. Aprobarea tarifelor pentru achiziţionare material dendrologic conform 

Contractului de concesiune nr. 9434/2001, cu modificările şi completările ulterioare, 

încheiat între Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC Salprest SRL.  

          12. Modificarea Hotărârii nr. 350/2001 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia cu privire la prelungirea Contractului de concesiune nr. 9434/2001 încheiat între 

Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC Salprest SRL.  

        13. Mandatarea Primarului municipiului Alba Iulia să delege responsabilităţi în 

implementarea proiectelor CYCLE Logistics, CONURBANT şi ENCLOSE.  

  14. Asigurarea sustenabilităţii proiectului „EU nu abandonez şcoala”. 

     15. Aprobarea Planului de perfecţionare al funcţionarilor publici din cadrul 

aparatului de specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia şi din cadrul serviciilor 

publice aflate în subordinea Consiliului local pentru anul 2012.  

 16. Aprobarea plăţii cotizaţiei municipiului Alba Iulia la Asociaţia „Apa Alba”. 

      17. Îndreptarea erorii materiale a Hotărârii nr. 373/2011 a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia privind preluarea reţelei de apă-canal din municipiul Alba 

Iulia, str. C. Negruzzi. 

          18. Modificarea statului de funcţii a Serviciului public de asistenţă socială aflat 

în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia.  

      19. Aprobarea schimbarii denumirii din case modulare în locuinţe sociale din 

municipiul Alba Iulia, strada V. Alecsandri, nr. 110. 

  20. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

 
     Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE CASE DE VACANTA, ALBA IULIA,EXTRAVILAN-PACLISA, ZONA DEALUL 
FIERULUI solicitant NEGRU MIRCEA, FLOREA SEVER, FLOREA ALEXANDRU” 

 Art.2: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “MODIFICARE PUZ ALBA IULIA-MICESTI – 
STRADA MONEASA, solicitant IVAN MARIA,SPRANCEANA ELENA, MARCU MARILENA 
INFANTA, NEAMTIU CORNELIA, POPA DORIN CRISTIAN,POPA IOANA, LUCIAN COSMINA 
CARLA, MUNTEAN MARIUS, MUNTEAN MIHAELA, DOBRICA LUCIAN GABRIEL, DOBRICA 
MANUELA AUGUSTA, COJOC PETRU, COJOC CONSTANTA, CLEP ROMEO AURELIAN, CLEP 
CAMELIA ALINA” 

 Art.3 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ AMPLASARE TROITA, PARCUL SFANTA 
ECATERINA, ALBA IULIA  solicitant PAROHIA SFANTA ECATERINA OFICIUL PAROHIAL.” 

 Art.4 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ CONSTRUIRE LOCUINTE COLECTIVE CU 
SPATII COMERCIALE LA PARTER, ALBA IULIA, B-DUL FERDINAND I, NR.13 solicitant BRAD 
GHEORGHE” 

 Art.5: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ SCHIMB DE DESTINATIE DIN CENTRALA TERMICA 
IN CLINICA MEDICALA SI EXTINDERE PE VERTICALA, ALBA IULIA, STR. TULNICULUI, CT19 
solicitant SC CMC PRAXIS SRL” 

 Art.6: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ EXTINDERE LOCUINTE FAMILIALA, ALBA 
IULIA, STR.BUCURESTI, NR.77 solicitant TRIFAN MARIUS VASILE” 

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE HALE INDUSTRIALE SI BIROURI, OARDA DE JOS, FN solicitant VODA ADRIAN 
COSMIN, BALDEA ADRIAN NICOLAE”.  

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTA UNIFAMILIALA, 
BARABANT, STR.CATINEI, FN solicitant BARBU TEODOR”.  

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN PENTRU 
CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA - MICESTI, STR.BRADULUI solicitant 
HANES LUCRETIA, HANES VOICU”.  

 

        21. Perioada de valablitate a Planului Urbanistic General al municipiului Alba  



Iulia.  

      22. Modificarea art. 2 din Hotărârea nr. 229/2011 a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia cu privire la aprobarea încheierii unui acord de parteneriat 

între Primăria municipiului Alba Iulia, Consiliul Judeţean Alba prin DGASPC Alba, 

Inspectoratul Şcolar al judeţului Alba, Universitatea „1 Decembrie 1918”, Facultatea 

de teologie Ortodoxă şi Asociaţia Filantropia Ortodoxă Alba Iulia şi Centrul Dynamis, 

înfiinţat de Arhiepiscopia Ortodoxă Alba Iulia.  

        23. Încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 57594/2011 

încheiat între Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi Ţălnar Ilinca Alexandra. 

          24. Încheierea unor contracte de constituire a dreptului de superficie şi acces la 

unităţile publice asupra unor imobile (terenuri). 

        25. Închirierea prin licitaţie publică a imobilului (construcţie) Caponiera dintre 

Bastionul Carol şi Bastionul Sf. Michael, situat în Alba Iulia, str. Patriarh Miron 

Cristea la intersecţia cu str. Gabriel Bethlen în partea de nord-vest a zonei interioare a 

Fortificaţiei de tip Vauban din Alba Iulia. 

     26. Scutirea la plata redevenţei datorate de către SC Monolit SRL în baza 

contractului de asociere nr. 72/2006. 

       27. Vânzarea prin licitaţie publică a unei cantităţi de lemn provenind din pădurile 

proprietate a municipiului Alba Iulia.  

     28. Modificarea Hotărârii nr. 290/2011 a Consiliului local cu privire la aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a unor imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, str. 

Ion Alexandru.  

29. Închirierea prin licitaţie publică a imobilului – Centrala Termică nr. 27. 

30. Atribuirea în proprietate a terenului aferent caselor particulare. 

      31.Atribuirea în proprietate a terenului aferent apartamantelor, în cota indiviză 

deţinută din construcţii,  solicitanţilor proprietari de apartamente. 

     32. Documentaţia tehnică întocmită conform HGR nr. 834/1991 pentru CNADR 

SA. 

       33. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra imobilului 

situat în Alba Iulia, str. Ion Arion. 

      34. Expertiza tehnică în dosar nr. 658/146/2012, aflat pe rol la Judecătoria Alba 

Iulia.  

        35. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia – domeniu public 

asupra imobilului Bazin Olimpic. 

       36. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia -  domeniu public 

asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Alexandru cel Bun.  

       37. Acceptarea donaţiei de către Consiliul local al municipiului Alba Iulia a unui 

imobil (drum) situat în Oarda de Jos, zona Peri. 

      38. Unificarea, parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba 

Iulia asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Aurel Vlaicu. 

     39. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 760/176/2012 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia.  

    40. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 5167/176/2011 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia.  

       41. Parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate  a municipiului Alba Iulia 

asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Henri Coandă. 

        42. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia – domeniu public 

– asupra imobilului situat în Alba Iulia, B-dul Încoronării – Cimitir municipiu. 



  43. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Miceşti, zona Zăvoi. 

          

 

            Iniţiator 

             Primar  

                  Mircea Hava 

 

 

 

        44. Aprobarea denumirii unităţilor de învăţământ şi a reţelei şcolare din 

municipiul Alba Iulia pentru anul 2012-2013.  

 

 

         Iniţiator 

         Consilier,   

        Sandu Cornel Stelian 

 

 Vasile Cornea: "Aş propune să începem cu diversele. Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 DIVERSE: 

 

 1. Vasile Cornea: "Avem o cerere a domnului Bărdaş Horea Mihai cu          

nr. 11499/ 15. 02. 2012 prin care contestă Hotărârea Consiliului local al municipiului 

Alba-Iulia nr. 3/2012 privind constituirea ca parte civilă  în Dosar nr. 129/2011. 

Domnul Bărdaş, vă rog să luaţi cuvântul!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Eu am contestat această hotărâre pentru că în acea 

şedinţă extraordinară, după cum ştiţi, domnul preşedinte care era la acea dată, domnul 

Costinaş, a cerut un minimum de documentare la raportul de specialitate. Ori la 

raportul de specialitate nu s-a prezentat nici o hârtie!  În dosarul de şedinţă se poate 

citi că a cerut un raport de audit, un raport economic şi o hârtie de la Curtea de 

Conturi. În general, nu mai vreau să revin. Dar am făcut-o pentru a vă informa şi a vă 

spune  că nu ar mai trebui să aprobăm proiecte nefundamentate corect ci aşa cum 

cerem noi. Suntem aici 21 de consilieri locali. Fiecare venim cu o propunere iar 

propunerea noastră nici măcar nu este discutată de organele juridice. De fiecare dată 

când noi venim cu ceva, nimeni nu ne ascultă! Eu, în sensul acesta am contestat-o. Şi 

am contestat-o  şi la Prefectură. Pentru că, deşi preşedintele de şedinţă a cerut în mod 

expres ca viitorul proiect şi viitoarea hotărâre să fie însoţită de un minim de acte, 

nimic nu s-a prezentat! Ori dacă noi tot timpul decidem în felul acesta şi ni se pune un 

raport în faţă, vedeţi foarte bine că după aceea avem de mers şi de scris în altă parte! 

Eu în sensul acesta am făcut hârtia. Pentru că nu mi s-a părut corect să fie discutată în 

acest mod o chestiune atât de importantă cum este constituirea ca parte civilă alături 

de DNA. Ori să luăm o hotărâre de acest fel şi să nu ai un minim de raport de 

psecialitate concret!  Şi vom mai lua multe hotărâri de acest fel! Să ştim măcar ce a 

făcut Auditul Primăriei timp de şase ani de zile! Măcar atât puteam să fim informaţi! 

Să avem informarea dacă Curtea de Conturi şi-a exprimat un dezacord în privinţa 

cheltuirii banilor! Nici acesta nu ni s-a prezentat! Deşi putea să ni se prezinte! Nu 

înţeleg de ce este aşa de greu întotdeauna să ni se prezinte nişte acte atunci când noi le 



cerem! Pentru că mi s-a părut ceva în neregulă cu proiectul de aceea am depus 

contestaţia! Acum l-am consultat. Dar ca o simplă informare. Rămâne aşa cum a fost 

făcută! Nu este vina DNA-ului! Este vina noastră că niciodată nu ştim să ne 

prezentăm actele pe care le deţinem!" 

 

 2.Vasile Cornea: "De la Consiliul Naţional de Soluţionare a Contestaţiilor 

avem o adresă cu nr. 14140/24. 02. 2012. Vă rog, domnul viceprimar Paul Voicu." 

 Paul Voicu: "Da. O aveţi pentru că v-am împărţit-o. La fel cum o să aveţi azi 

în mapă şi contractul de dezinsecţie, deratizare. Aţi văzut! După patru sau cinci 

proceduri am reuşit să avem una finală. La fel şi  Salprestul este în contestaţie. Am 

primit că este anulată procedura. Se prelungeşte. Ne-au spus clar că e contestată şi se 

prelungeşte. La fel şi cu iluminatul public. Avem a treia procedură. Asta e! Se contestă 

orice scoatem pe SEAP. Contestaţie, contestaţie, contestaţie! Oricum există proiect cu 

Salprestul şi până atunci o puteţi lectura ca să puteţi vota în cunoştinţă de cauză." 

 

 

 3. Vasile Cornea: "O altă informare este în legătură cu AIDA cu nr. 

2377644/23. 02. 2012." 

 Paul Voicu: "Eu v-am pus informarea. Ştiţi că acest caiet de sarcini a fost 

super discutat  şi în şedinţă şi contestat  pe la alte foruri care verifică. Aşa cum ştiam  

de fapt, şi dumneavoastră şi noi şi ne aşteptam, am primit avizul de la ANRSC.  

Caietul de sarcini este făcut perfect, în acord cu legislaţia europeană şi românească. 

Nu s-a găsit nici o incopatibilitate în el. Ca atare aveţi această adresă care permite să 

dăm drumul la licitaţie." 

 

 

 4. Vasile Cornea: "Mai este o cerere a Clubului Navobi  Alba-Iulia cu nr. 

10104/10. 02. 2012 pentru susţinere financiară. Ori nu avem contract de asociere cu 

această asociaţie. Deci, nu putem să dăm bani." 

 Popa Pavel: "Este o informare. Nu putem lua nici o hotărâre." 

 

 

 5. Vasile Cornea: "Asociaţia Pakiv România ne prezintă o cerere cu nr. 

12343/20. 02. 2012 privind scutirea pentru impozitul pe clădiri. A venit cu nişte 

precizări aici. Dar noi am aprobat o scutire pe strada Gladiolelor  şi nu am aprobat  

scutire pentru clădirea, proprietate a lor. Ne dă explicaţii aici, că sunt asociaţie non 

profit şi că, anumiţi consilieri, scrie aici, au spus că fac profit. Şi de fapt ei nu fac. 

Dacă veneau cu altă cerere, doamna directoare, puteam să ..." 

 Anuţa Şinar: "Dacă vin cu o nouă cerere putem să reluăm discuţia pentru 

scutire." 

 Vasile Cornea: "Această informare rămâne exact cum a fost înainte! Ne-au 

informat şi nu au venit cu altă cerere." 

 Anuţa Şinar: "Această informare la mine nu a ajuns. Eu am făcut o adresă 

către Finanţele Publice, aşa cum am promis, să vedem dacă este vreun contract între ei 

şi o persoană fizică, la care nu am primit încă răspuns. Drept pentru care nu am nici 

un răspuns! Şi din proprie iniţiativă eu nu pot aşa ceva." 

 Vasile Cornea: "Dacă vin cu o altă cerere!" 

 Sandu Cornel Stelian: "Ei solicită pe pagina a doua: în concluzie, considerăm 



că solicitarea noastră privind acordarea de facilităţi fiscale este pe deplin întemeiată, 

motiv pentru care revenim la adresa noastră nr. 59/30. 01. 2012. Cred că nu mai are 

rost să-i punem să mai facă altă cerere." 

 Vasile Cornea: "Dar nu avem informarea de la Finanţe, domnul consilier!" 

 Sandu Cornel Stelian: "Atunci este altceva!" 

 Pleşa Gabriel: "Dacă îmi permiteţi. La punctul 2, noi data trecută ne-am 

întrebat dacă sunt eligibile ca şi cheltuieli din proiect. Să ne spună clar că nu sunt în 

lista cheltuielilor eligibile." 

 Marius Adrian Costinaş: "Să probeze chestia aceasta! Este o afirmaţie. 

Trebuie să vedem proiectul  şi dacă este prins sau nu. Trebuie să vină cu ceva." 

 Vasile Cornea: "Până nu avem informările respective, noi nu putem emite o 

nouă hotărâre!" 

 Anuţa Şinar: "Eu o să încerc să iau legătura cu ei. Să văd în ce stadiu sunt, 

să-mi aducă şi proiectul  să văd ce scrie acolo. Domnii de la Programe ziceau că sunt 

eligibile şi atunci nu mai are sens să mai aprobăm." 

 Mircea Hava: "Cerem informaţii! Ştiţi care e treaba? Depinde dacă şi le-au 

putut pune în proiect. Aceasta este chestiunea!  Câteodată poţi să le pui pe toate dar nu 

îţi încap." 

 Anuţa Şinar: "Ei nu au venit la mine. I-am contactat şi nu mi-au răspuns!" 

 Mircea Hava: "Domnule preşedinte! Trebuie cerut să dea o copie!  Nu după 

tot contractual, că sunt o roabă de hârtii! Să vă dea exact chestia cu cheltuielile 

eligibile. Dacă apare sau nu apare? Să vă dea o copie de acolo pentru că este şi 

răspunderea lor!  Aşteptăm adresa şi răspunsul de la Finanţe. Dacă este cazul iniţiem 

un proiect. Dacă nu, rămânem cum a fost! Dar trebuie să lămurim aceste două 

aspecte." 

 Vasile Cornea: "Nu putem lua nici o hotărâre până nu avem informaţiile 

respective." 

 

 

 6. Domnul Varmaga: "Sunt avocat Varmaga pentru cine nu mă cunoaşte şi îl 

reprezint pe Noja Gheorghe. Nu vreau să vă spun prea multe. A fost un PUD care l-am 

contestat. Este vorba de Occident 2000, spaţiul din Cetate. După respingerea acestui 

PUD de către instanţa de judecată  s-a introdus un nou PUD. Noi nu am ştiut de el. 

Abia ieri am ştiut de el. Am cerut să ni se comunice toată documentaţia. În acest sens 

vom contesta acest PUD  şi după ce vom primi toate actele, dacă nu se va anula acest 

PUD suntem nevoiţi să acţionăm iar în judecată. Cel puţin noi nu am fost chemaţi la 

această negociere ca vecini pentru construcţia acestui spaţiu commercial! Nu ştim de 

el! De aceea am solicitat să ni se pună la dispoziţie toate actele care au stat la baza 

acestui PUD. Vom vedea dacă cumva este şi semnătura noastră care era obligatorie la 

această negociere. Rugămintea mea este de a respinge acest PUD. Dacă nu, anulare!" 

 Vasile Cornea: "Când vom ajunge la proiectul cu documentaţiile de urbanism 

vom discuta şi această problemă." 

 Domnul Varmaga: "Eu atât am avut de spus! Altceva nu mai am!" 

 Vasile Cornea: "Puteţi să aşteptaţi! Această problemă o discutăm la PUD-

uri." 

 Domnul Varmaga: "A fost o informare. Vă mulţumim!" 

 Călin Hedviga: "Anul trecut, în 2011, s-a aprobat un PUD pentru obiectivul 

din zona pieţei. Să vă arăt planşele. Pentru construirea acestui imobil s-a aprobat un 



PUD. PUD-ul a fost solicitat prin certificat. Pentru că funcţiunea se menţine, vroiam 

doar să ştim care e configuraţia imobilului şi volumetria sa. În urma atacării în 

contencios în data de 06. 02..." 

 Breaz Valer Daniel: "Dar nu despre acest punct discutam!" 

 Paul Voicu: "Ziceţi ce aţi început!" 

 Călin Hedviga: "Se anulează un PUD şi reaprobăm în ianuarie un alt PUD în 

care se introduc condiţiile înscrise de instanţă ca motiv al anulării. De asemenea, 

domnul Costea îmi lasă o adresă pe care am primit-o doar azi, drept pentru care nu 

sunt foarte, foarte bine pregătită, prin care motivează de ce este postul trafo amplasat 

aici, pe colţul acesta deoarece postul trafo poate să aibă influenţe negative asupra 

vecinătăţii construcţiilor sale, de ce se închide  un pasaj care există acum în zonă. Nu 

ştiu dacă am acum o poză cu pasajul. De asemenea pomeneşte despre cele cinci locuri 

de parcare care sunt pe domeniul public." 

 Hondola Liviu: "Câte parcări au la piaţă?" 

 Paul Voicu: "Unde e parcarea a făcut piaţa en gros! Şi el şi Feisan!  Câte 

parcări au la piaţă?" 

 Călin Hedviga: "În autorizaţia actualei pieţe, jumătate din piaţă, acolo unde 

este piaţa en gros, autorizaţia prevede un număr de 47 de parcaje. Parcaje care nu 

există deoarece în prezent acolo se desfăşoară o activitate comercială en gros." 

 Mircea Hava: "Nu discut de chestia cu Occident. O să vă rog când începeţi să 

discutaţi proiectele să o lăsaţi pe doamna directoare Silvia Moldovan cu punctul 16 şi 

17. Pentru că aşa s-a întâmplat ca la ora 14,00 şi ceva să ne întâlnim cu nişte domni. 

Despre piaţă o să-l las pe domnul Paul Voicu să vă spună ce se întâmplă acolo. Aţi 

citit şi în presă. Eu vă spun un singur lucru: că vor începe tot soiul de chestiuni  care 

vor veni la Consiliul local. Dacă cineva crede că acele coteţe pot să funcţioneze în 

modul care sunt atunci .... Acoperişul a căzut! Puteţi să vă duceţi până acolo să vedeţi 

ce este! Să nu mai discutăm de avizele pe care anumite instituţii le-au dat şi le dau 

acolo. Acum am înţeles că toată lumea şi-a revizuit poziţia pentru că ceea ce se 

întâmplă acolo este aşa cum este. De moment ce acolo este o piaţă, este o hală făcută 

cu tot ce-i trebuie, cu apă, cu căldură, cu lumină care stă închisă pentru că cineva nu 

mai ştie ce vrea!  Eu o să-l rog pe domnul viceprimar să vă spună lucrurile acestea în 

detaliu ca să ştiţi că iarăşi o să intrăm într-o zonă de contestaţii pe care o să le citească 

domnul preşedinte la diverse. Pentru ca să ştiţi şi lucrul acesta!  Şi anume că o să 

înceapă o mare bătălie acolo.  Pentru că, de obicei se deranjează anumite interese. Văd 

că mai nou instanţa aprobă PUD-uri în oraş!  De fapt, nu e prima dată!  Dar aceasta 

este viaţa! La fel  şi cu PUZ-ul din zona centrală care a fost contestat. Mai e sau nu 

contestat?" 

 Călin Hedviga: "Da." 

 Mircea Hava: "O să fie ca şi cu licitaţia cu deratizarea vreo 25000 de ani! 

Nici măcar nu am primit într-un an de zile, să ni se spună de ce s-a suspendat!  Pe 

urmă ne vor întreba de ce nu am făcut chestiunea? Ce vreau să vă mai spun, domnul 

preşedinte? Proiectul 11 este retras. Îl retrag pentru că vă spun acum! Domnul 

Hondola mi-a promis şi a promis în faţa mai multor oameni că aduce la preţul de 

jumătate. Şi mai aştept o săptămână!" 

 Hondola Liviu: "Am zis că-mi permit!" 

 Mircea Hava: "Te rog să-ţi permiţi!" 

 Hondola Liviu: "Pe banii mei?" 

 Mircea Hava: "Uite! Îţi dau eu din buzunar acum două milioane!" 



 Hondola Liviu: "Din Ungaria, în primul rând nu se plăteşte TVA , aşa cum s-

a transmis!  Da! Aşa este!" 

 Mircea Hava: "Pot să-ţi spun că se plăteşte şi se deduce. Dar de la noi! De la 

cetăţean! Acestea sunt alte discuţii!" 

 Hondola Liviu: "Deci nu se plăteşte!" 

 Mircea Hava: "Noi nu recuperăm TVA!  La noi avem o mare problemă! La 

noi la fiecare lucrare, cât este TVA-ul la sută?" 

 Silvia Moldovan: "24%." 

 Mircea Hava: "La fiecare lucrare plătim 24%! Cumpărăm din China, din 

Congo plătim acelaşi TVA!" 

 Hondola Liviu: "Noi cumpărăm din Ungaria!" 

 Mircea Hava: "Dădeam un exemplu." 

 Hondola Liviu: "Tocmai ziceam eu că s-a oferit! 

 Vasile Cornea: "Vă rog să terminaţi cu dialogul! Sunteţi de acord să discutăm 

proiectele 16 şi 17?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 16. Aprobarea plăţii cotizaţiei municipiului Alba Iulia la Asociaţia „Apa 

Alba.” 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Silvia Moldovan: "Este cotizaţia lunară pe care municipiul, în calitate de 

asociat în Asociaţia Apa Alba o are de plătit. Conform contractului 1500/lună aşa cum 

a fost şi anul trecut." 

 Pleşa Gabriel: "Doar o întrebare tehnică. Aceasta este cotizaţia de 18000 

lei/an. Dar este un termen de plată a cotizaţiei? Sau plătim în fiecare lună 1500 lei?" 

 Silvia Moldovan: "E lunar. În fiecare lună." 

 Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii. Nu sunt aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 48/2012. 

 

 

 17. Îndreptarea erorii materiale a Hotărârii nr. 373/2011 a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia privind preluarea reţelei de apă-canal din municipiul Alba 

Iulia, str. C. Negruzzi. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Silvia Moldovan: "Este o îndreptare a unei erori din hotărârea veche care s-a 

dat şi care privea preluarea capacităţii tehnice create în cartierul Costache Negruzzi.  

S-au invocat acte normative care erau abrogate. Dintr-o eroare. Ne-a făcut Prefectura 



sesizare. Nu este nimic modificat în conţinutul articolului aprobat ci din punct de 

vedere al invocării unor acte normative în baza cărora s-a făcut acea hotărâre." 

 Vasile Cornea: "Aici doamna directoare! Aici la punctul 4!  În loc de punctul 

4 vine punctul 3." 

 Georgeta Rânghet: "Articol!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă îmi permiteţi. Faţă de adresa trimisă de 

Instituţia Prefectului, Serviciul de verificare al legalităţilor, în alineatul 2, aceştia ne 

atrag atenţia că aşa cum a fost ea întemeiată la momentul emiterii ei, hotărârea ar fi 

nelegală. În aceste condiţii, şi aşa este din punct de vedere al legii contenciosului 

administrativ,  eu cred că ar fi trebuit iniţiat un proiect de revocare şi emiterea unui alt 

proiect azi. Chiar dacă are acelaşi conţinut dar să fie întemeiat pe prevederea legală. 

Nu cred că la acest moment putem să revocăm parţial hotărârea cu privire la 

conţinutul ei din expunere cu consecinţa modificării ei! Eu cred că ar fi trebuit în mod 

firesc şi normal să avem un proiect prin care revocam acea hotărâre şi să iniţiem o 

nouă hotărâre în condiţii de legalitate." 

 Marcel Jeler: "Vă răspund eu! Solicitarea mea aşa  a fost! Exact cum spuneţi! 

Să se facă proiect dar mi s-a replicat că hotărârea respectivă ar fi produs efecte 

juridice şi că varianta aceasta, deşi nici mie nu mi se pare pe deplin acoperitoare era 

menită să elimine eventualele inconveniente. Nu ştiu ce să zic!" 

 Mircea Hava: "Domnilor, staţi că domnul consilier nu ştie! S-a preluat ţeava 

de apă şi de canal din zona unui cartier! Din cauza aceasta este hotărârea pusă în 

executare. Am investit bani pentru măgăriile lor care s-au făcut acolo! Fiind la noi în 

proprietate s-au făcut cămine, s-au făcut lucrări acolo nu mai ştiu de câţi bani. Dar 

putem să găsim." 

 Marius Adrian Costinaş: "Bine. Dar atunci putem să utilizăm instituţia 

modificării actului administrativ şi nu a îndreptării erorii materiale!" 

 Silvia Moldovan: "S-a invocat nişte acte normative şi anume Legea 326/2001 

şi OG nr. 32/2002 care au fost abrogate." 

 Paul Voicu: "Dar domnul Primar, cine vizează de legalitate proiectele?" 

 Marius Adrian Costinaş: "Practic, nu e o îndreptare a erorii materiale. Practic, 

ea a stat la baza emiterii ei. Eu cred că trebuia o modificare a actului administrativ! Că 

atunci modificarea aceasta producea efecte pentru viitor sub aspectul strict al 

temeiului juridic!" 

 Vasile Cornea: "Domnul Costinaş, cum propuneţi să se scrie aici?" 

 Pleşa Gabriel: "Domnul preşedinte! Până se uită domnul coleg aş avea o 

întrebare. S-a reuşit până la urmă să se dea drumul la iluminat?" 

 Paul Voicu: "Tot şi iluminat public şi tot!" 

 Mircea Hava: "Să-l anunţaţi pe colegul Potor că până când se va duce acolo 

va fi gata şi pavajul! Bine? Ca să nu se murdărească pe şoşoni!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Cred că ar trebui în loc de îndreptarea erorii 

material. Modificarea hotărârii." 

 Mircea Hava: "Dictaţi, domnul consilier!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Modificarea Hotărârii nr. 373/2011 în sensul 

înlocuirii paragrafului 3 din preambulul hotărârii cu următorul paragraf: "Văzând 

prevederile Legii nr. 51/2006 privind serviciile comunitare de utilităţi publice, 

modificată şi completată prin OUG nr. 13/2008, Legea nr. 241/2006 privind serviciul 

de alimentare cu apă şi canalizare, modificată şi completată prin OUG nr. 13/2008." 

Atunci efectele sunt pentru viitor că e o hotărâre care şi-a produs efecte." 



 Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii. Dacă nu mai sunt supun la vot cine 

este pentru aprobarea acestui proiect cu amendamentul domnului Costinaş?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 49/2012. 

 

 Vasile Cornea: "Revenim la proiectul nr. 1." 

 

 

  1. Modificarea Hotărârii nr. 137/2011 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia privind aprobarea nivelurilor pentru valorile impozabile, impozite şi taxe locale, 

alte taxe asimilate, taxe speciale precum şi amenzile aplicabile în anul 2012. 

Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Anuţa Şinar: "Este vorba de HG nr. 50 apărută în ianuarie 2012 prin care s-a 

modificat HG nr. 44 din 2004. Apărând normele,  am procedat şi noi la modificarea 

unei cote la impozitul pe clădiri, în sensul  că, clădirile utilizate pentru scopuri 

turistice, nefiind specificat în articolul 1, vor avea cota de impozitare 5%." 

 Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii. Nu sunt aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Bărdaş 

Horea Mihai." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 34/2012. 

   

           2. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice.  

   Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Anuţa Şinar: "Este vorba de acordarea de facilităţi unei persoane fizice. Am 

propus scutirea de la plată  a sumei de 262,39 întrucât este şi beneficiară a ajutorului 

social. Are şi mai mulţi copii. Chiar îndeplineşte condiţiile pentru scutire!" 

Vasile Cornea: "Dacă sunt discuţii, Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 35/2012. 
 

 

 



       3. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice.  

  Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

Vasile Cornea: "Discuţii?" 

Anuţa Şinar: "Este vorba tot de o persoană fizică care se gospodăreşte singură. 

Are  mai mulţi copii. Are şi un handicap. Dacă nu i-am fi acordat scutirea aceasta nu 

ar beneficiat de scutire conform handicapului." 

Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru ." 

  

       S-a adoptat Hotărârea nr. 36/2012 

 

       4. Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice.  

    Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

          Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

       Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Anuţa Şinar: "Neacordare întrucât este vorba de fiul proprietarilor care are 

probleme de handicap şi care oricum beneficiază de o indemnizaţie de la Consiliul 

local. Este cu asistenţă şi cu ceva timp în urmă am stabilit că cei care mai beneficiază 

de alte sume din partea Consiliului local să nu li se mai acorde. Nouă ni s-a părut  că 

suma nu este mare şi ar putea să o achite." 

Vasile Cornea: "Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt aşadar supun la vot cine 

este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 37/2012 

 

 

        5. Modificarea Hotărârii nr. 120/2009 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia privind aprobarea structurii pe specialităţi a membrilor comisiei sociale care 

analizează solicitările de locuinţe pentru tineri, destinate închirierii. 

    Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 



Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt. Supun la vot cine este pentru?" 

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 38/2012 

 

   

  6. Repartizarea unor locuinţe din  municipiul Alba-Iulia, strada Arnsberg, bl. 

G2. 

  Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Vasile Cornea: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?" 

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 39/2012 

 

  7. Acordarea unei subvenţii Clubului sportiv Universitatea din Alba-Iulia în 

vederea susţinerii activităţii competiţionale pe anul 2012. 

  Se dă cuvântul domnului Mihai Coşer care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat nefavorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mihai Coşer: "Vreau să fac o precizare. În raportul pentru suma pe care dorim să 

o alocăm Clubului de baschet de la Universitate aveţi o eroare de tipar." 

  Mircea Hava: "Nu e 10. E 10000." 

  Pleşa Gabriel: "Aş vrea să intervin puţin. Cu drag!  Vreau să fac apel!  Profit şi de 

prezenţa domnului Primar!  Jumătate din materiale ni s-au dat ieri! Azi am mai primit o 

grămadă!  Acum facem erori de la 10 la 10000! Vă rog! Cred că trebuie mai multă 

atenţie când se fac aceste materiale." 

  Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt supun la vot cine este 

pentru aprobarea acestui proiect de hotărâre cu modificarea propusă." 

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20  voturi pentru." 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 40/2012 

 

 

        8. Aprobarea procedurii unice de solicitare de fonduri nerambursabile  din bugetul 

Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe anul 2012. 



        Se dă cuvântul domnului Mihai Coşer care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

      Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

          Mihai Coşer: "Având în vedere că există o multitudine de solicitări primite încă 

de la începutul anului şi sunt sigur că vor mai fi şi pe parcursul anului, am hotărât să 

facem  apel la această modalitate de alocare a unor fonduri nerambursabile  din 

bugetul local al municipiului în baza unor criterii de eligibilitate pentru fiecare 

solicitare. În acest sens s-au stabilit câteva linii, câteva posibilităţi de finanţare." 

          Vasile Cornea: "În baza legii!" 

           Mihai Coşer: "Da. În baza legii! Aveţi tabelul în care  se regăsesc priorităţile de 

finanţare pe care le propunem  şi sumele acordate pentru  fiecare prioritate, pe fiecare 

linie de finanţare. În măsura în care proiectele întrunesc criteriile de eligibilitate pe 

care le găsiţi în regulament, aveţi toate anexele la modalitatea de lucru în baza Legii 

nr. 350/2005. În măsura în care aceste proiecte îndeplinesc criteriile de eligibilitate 

vor fi finanţate sau nu.  După caz!  Aveţi exemplul similar de lucru şi pe anul 2007 

dacă unii dintre dumneavoastră vă aduceţi aminte. Este o modalitate certă de triere a 

mai multor aplicaţii  sau solicitări pe care le avem adresate Primăriei: evenimente 

culturale, evenimente de orice fel. Se vor regăsi nişte indicatori, nişte obiective de 

urmărit. Banii vor fi alocaţi în două tranşe. Ultima tranşă numai la raportarea fiecărui 

solicitant. Deci fiecare solicitant va trebui să raporteze toţi indicatorii atinşi din 

proiect." 

          Pleşa Gabriel: "În tabel este suma maximă?" 

          Mihai Coşer: "Da. Este suma maximă." 

 Vasile Cornea: "Dacă mai sunt  discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru aprobare." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

        S-a adoptat Hotărârea nr. 41/2012 

 

           9. Alocarea unor sume de bani din bugetul local pentru activităţi culturale. 

        Se dă cuvântul d-lui Mihai Coşer care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

          Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

       Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

           Vasile Cornea: "Aici revin eu cu o completare. Domnilor colegi, din anumite 

motive nu ni s-a prezentat în comisia de cultură dar vin direct cu solicitarea. Venim 

direct la dumneavoastră pentru a vă solicita să aprobaţi, deoarece ne cere primarul din 

Chişinău,  pentru o doamnă poet din Chişinău, să aprobăm să se tipărească un volum 

de versuri. Suma este 3000 lei. Primul punct ar fi: Aprobă cheltuirea sumei de 7000 

lei din bugetul local pentru Şcoala Generală Miceşti. Ne propun nişte costume 

populare care vor rămâne şcolii în continuare. Punctul doi propun să fie  această 



solicitare de 3000 lei pentru doamna din Chişinău. Punctul trei Colegiul Dionisie Pop 

Marţian. Ce solicită domnul coleg?" 

       Mihai Coşer: "Solicită 10000 lei. 10564. Dacă vreţi vă spun despre tipul de 

exerciţiu. Este un mod de lucru similar pentru ceea ce înseamnă un SRL şi 

interacţiunea între un SRL ş.a.m.d." 

           Vasile Cornea: "Avem propunerea de 3000 lei. Atât!" 

          Mihai Coşer: "Din totalul sumei solicitate noi propunem  alocarea a 3000 lei 

care va acoperi în mare parte probleme de organizare, tipărire. Au nevoie de pliante." 

          Vasile Cornea: "La punctul patru Consiliul judeţean al elevilor vă solicită 

pentru balul bobocilor. Domnilor colegi, nu există acest Consiliu Judeţean! Nu am 

găsit nici unde să aibă personalitate juridică! Deci nu putem aproba noi! Am aprobat 

odată pentru balul bobocilor din municipiul Alba-Iulia!  Acum s-a mai propus odată  

pentru balul bobocilor. Mi se pare absurd! Şi acest punct aş vrea să-l retrag de pe 

ordinea de zi. Nu este pe ordinea de zi oricum! Nu are personalitate juridică!" 

            Coşer Mihai: "Este o denumire generică adoptată de ei." 

             Maier Eugen: "Generic le dăm şi noi banii!" 

            Bărdaş Horea Mihai: "Haideţi domnilor  cu  proiect ca lumea! Îmi daţi o foaie! 

Iar vreţi să mă duc ... Eu din foaia aceasta nu înţelg nimic! Eu tot caut prin proiecte! 

Nu scrie nimic acolo! Păi ce vreţi să votez?" 

             Vasile Cornea: "Noi pentru balul bobocilor am aprobat o sumă." 

              Mihai Coşer: "Eu nu vreau să votaţi!" 

             Bărdaş Horea Mihai: "Păi atunci spuneţi-mi în raportul de specialitate ce 

scrie? El îmi vorbeşte de balul bobocilor! Unde e balul bobocilor, domnule 

preşedinte? Comisia de cultură vă întâlniţi acum două săptămâni de patru ori şi nu 

sunteţi în stare să faceţi un proiect!" 

             Vasile Cornea: "Stimate domn! În comisia de cultură am specificat..." 

          Bărdaş Horea Mihai: "Nu mă enervaţi! Eu numai atât spun! Sunt 2, 3, 4 

consilieri care se ocupă de cultură! Să se ocupe de cultură şi să facă un proiect ca 

lumea! Acestea nu sunt proiecte!" 

              Vasile Cornea: "Eu am propus retragerea acestui punct pentru că am aprobat 

odată pentru balul bobocilor. Nu mai putem aproba după, pentru balul bobocilor! 

Societatea culturală Avram Iancu din România solicită suma de 3000 lei." 

               Popa Pavel: "Unde sunt domnule preşedinte?" 

               Bărdaş Horea Mihai: "Nu sunt! Sunt din acelea venite pe uşă!" 

               Popa Pavel: "Acestea, de care spui dumneata, unde sunt?" 

            Sandu Cornel Stelian: "Horică, tu nu ai foaia care trebuie! Este o foaie cu 

cereri suplimentare! Tu te uiţi la punctul 9. Este una care nu are număr! Este venită 

după aceea!" 

          Breaz Valer Daniel: "Dar de ce nu s-a făcut proiectul în conformitate cu 

raportul de specialitate?" 

           Vasile Cornea: "Eu am o propunere. Să aprobăm proiectul 9 cu suma de 6000 

lei pentru Şcoala din Miceşti şi cu punctul 1 din acest raport pentru doamna din 

Chişinău. Sunteţi de acord?" 

        Puican Ioan:  "Domnule preşedinte, aceste probleme nu au fost ridicate în 

comisie!" 

             Vasile Cornea: "Am specificat, domnul coleg!" 

              Hondola Liviu: "Votăm proiectul!" 

              Puican Ioan: "Să le amânăm!" 



              Contor Gheorghe: "Ba nu le amânăm!" 

             Puican Ioan: "Nu, pentru că Miceştiul este altă treabă!" 

             Vasile Cornea: "Pentru că este o urgenţă de la Chişinău şi ne roagă primarul 

de acolo să aprobăm pentru această doamnă. Vă propun să aprobăm." 

            Dărămuş Marcela Eugenia: "Păi staţi puţin că şi Colegiul Economic are nevoie 

pentru firmele de exerciţiu! Îi amânăm şi pe ei?" 

            Mircea Hava: "Eu vreau să vă spun un lucru pe care în patru ani de zile cred 

că ar fi trebuit să-l ştiţi. Nu se dă bani la colegiu, cum a spus doamna consilier, că 

avem o dragoste ... Că avem dragoste pentru orice şcoală! Au nevoie de bani! Vă arăt 

că este un proiect interesant. Acum ştiţi cum este!  Fiecare vine cu ele să le ceară ieri, 

alaltăieri!  În fine! Nu contează chestia aceasta. Că-i trebuie alaltăieri! S-au adus, s-au 

discutat!  Vreţi să le aprobaţi? Foarte bine! Nu vreţi să le aprobaţi? Este dorinţa 

dumneavoastră!  Aceştia sunt bani care se duc la şcoală! Nu se duc nici în buzunar la 

profesor, nici în buzunar la nu ştiu cine!" 

              Dărămuş Marcela Eugenia: "Corect!" 

          Mircea Hava: "Că au venit mai târziu sau mai devreme cu cererea este altă 

discuţie!  Că dacă ar fi să mergem pe regulament, ar trebui să vină, să treacă 30 de 

zile, să purtăm corespondenţă  şi pe la Crăciun când nu mai au nevoie să le spunem: 

da domnule! Aveţi 6000 lei ca să faceţi chestiunea aceasta! Dumneavoastră judecaţi 

cât sunt de importante sau mai puţin importante! Încă un lucru vreau să vă spun. 

Şcolile sunt unităţi care sunt subordonate Consiliului local. Nu pot să vă spun dacă se 

pot da bani pentru aşa ceva!  Dar întotdeauna s-au dat bani pentru chestiuni punctuale  

şi pentru chestiuni care se întâmplă acolo! Cu balul bobocilor este altă discuţie." 

            Puican Ioan: "Eu am ridicat această problemă pentru faptul că a fost acuzată 

comisia că nu am fost capabili să facem un proiect. Aceste probleme nu au fost 

discutate!" 

             Mircea Hava: "Ştiu că nu au fost în comisie!" 

             Puican Ioan: "Dar nu trebuie să fim acuzaţi!" 

             Mircea Hava: "Nimeni nu acuză pe nimeni! Era o chestie de discuţii." 

             Bărdaş Horia Mihai: "În 05. 01 au venit." 

             Sandu Cornel Stelian: "Chiar dacă nu s-a discutat în comisie se poate discuta 

în Consiliul local! Până la urmă care e problema?" 

             Mircea Hava: "Facem amendament!" 

         Sandu Cornel Stelian: "În principiu eu sunt de acord să aprobăm şi pentru 

Şcoala Miceşti  şi pentru Chişinău. Mai ales ţinând cont  de protocolul de colaborare 

semnat între Chişinău şi Alba-Iulia. Dar şi pentru firma de exerciţiu a celor de la 

Colegiul Economic. Sunt de acord şi cu punctul 5 pentru că acţiunea de la acest punct 

se desfăşoară între 29 februarie şi 8 martie şi apoi iarăşi suntem acuzaţi  că dăm bani 

retroactiv pentru activităţi care s-au desfăşurat. Au fost asemenea discuţii. Deci 

propunerea mea este 1, 2 şi 5." 

            Vasile Cornea: "Şi punctul 4 pentru că este Asociaţia Culturală Avram Iancu. 

În afară de punctul 3." 

            Bărdaş Horia Mihai: "Dar sunt venite de o lună, şefu!" 

            Contor Gheorghe: "Atunci dă-le drumul la toate!" 

             Vasile Cornea: "La aceştia cu balul bobocilor nu le putem da drumul!" 

             Contor Gheorghe: "Fără balul bobocilor!" 

             Vasile Cornea: "Eu aş propune punctul 1 din acest raport de specialitate, 

punctul 2, punctul 4 şi punctul 5 plus punctul 1 care există cu Şcoala din Miceşti. Cu 



aceste completări supun la vot cine este pentru?" 

      "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Bărdaş 

Horea Mihai."  

             Bărdaş Horia Mihai: "Celelalte nu le votăm?" 

             Paul Voicu: "Preşedintele ştie, Horică!" 

             Bărdaş Horea Mihai: "Dar sunt venite din 05. 01. De o lună." 

             Paul Voicu: "Eu nu sunt în comisia de cultură!" 

          Puican Ioan: "Dar nu au fost în comisia noastră, domnul coleg! Încă odată repet! 

Nu au fost în comisie!" 

            Bărdaş Horia Mihai: "Haideţi să le votăm!" 

            

        S-a adoptat Hotărârea nr. 42/2012 
 

  Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Breaz Valer Daniel. 

 

          

     10. Aprobarea contractului de delegare a gestiunii prin concesiune a serviciului 

public de deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie în municipiul Alba-Iulia. 

        Se dă cuvântul d-nei Ileana Krisbai care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

     Ileana Krisbai: "În şedinţa de comisie ni s-a solicitat valoarea estimată a 

contractului anual şi pe 5 ani. Eu am specificat aici, atât la comisie la fiecare dintre 

consilieri, o completare. În studiul de fundamentare al HCL nr. 147/2011 a fost 

prezentată valoarea estimată. În contract nu am mai trecut-o deoarece nici pe site-ul 

ANRMAP-ului nu a fost specificată. Am completat-o. Cred că aţi observat. Anual cu 

TVA şi pe 5 ani tot cu TVA." 

           Paul Voicu: "Aceşti indicatori tot prin hotărâre sunt votaţi!" 

           Ileana Krisbai: "Exact!" 

           Paul Voicu: "Aceşti indicatori au făcut parte din documentaţia de licitaţie. Aici 

mai trebuie precizat că după vreo trei proceduri sau câte am avut, după 9 luni de zile, 

cum v-am spus şi la începutul şedinţei, la diverse, avem în final o firmă în urma 

licitaţiei. S-au rezolvat şi contestaţii şi absolut tot. Este contractul în forma de a se 

semna." 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru şi o abţinere 

Dărămuş Marcela Eugenia." 

 



 S-a adoptat Hotărârea nr. 43/2012. 
 

 

    11. Aprobarea tarifelor pentru achiziţionare material dendrologic conform 

Contractului de concesiune nr. 9434/2001, cu modificările şi completările ulterioare, 

încheiat între Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC Salprest SRL. 

            Proiectul a fost retras de pe ordinea de zi.  

 

        12. Modificarea Hotărârii nr. 350/2001 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia cu privire la prelungirea Contractului de concesiune nr. 9434/2001 încheiat între 

Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC Salprest SRL  

       Se dă cuvântul d-nei Ileana Krisbai care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

        Ileana Krisbai: "Este modificarea hotărârii. Respectiv, noi am prelungit cu o frază 

de genul: până la semnarea unui nou contract cu un nou operator de salubrizare. 

Indicaţia de la Prefectură a fost nu mai mult de un an. Am adoptat-o şi am scris aici în 

hotărâre un an de la semnarea hotărârii. Un an." 

           Vasile Cornea: "Aici scrie doi ani!" 

            Popa Pavel: "E ce a trimis Prefectura." 

            Ileana Krisbai: "Se prelungeşte durata contractului până la încheierea unui nou 

contract de delegare de gestiune cu un nou operator de salubrizare, dar nu mai mult de 

un an de la adoptarea prezentei hotărâri." 

           Vasile Cornea: "Discuţii dacă sunt?" 

            Mircea Hava: "Dacă nu se termină licitaţia se poate prelungi, că mai ai câteva 

luni." 

            Marius Adrian Costinaş: "Un singur aspect aş dori aici. Ca să fim mai clari în 

actul adiţional nr. 16 aş dori: dar nu mai mult de un an de la adoptarea Hotărârii 

Consiliului local nr. 350/2011. Pentru că noi acum modificăm acea hotărâre. Iar anul 

se calculează de la adoptarea acelei hotărâri ci nu de la adoptarea acestei hotărâri. Şi 

atunci ca să fie explicit, şi să se înţeleagă de la ce dată curge termenul de un an, atunci 

în actul adiţional  să se spună: dar nu mai mult de un an de la adoptarea Hotărârii       

nr. 350/2011. Că noi acea hotărâre o modificăm!" 

          Georgeta Rânghet: "În mod normal trebuia completat art. 1 din Hotărârea nr. 

350 cu "dar nu mai mult de un an." Nu facem nimic! Nu prelungim! O completăm 

"dar nu mai mult de un an". Atât!" 

              Marius Adrian Costinaş: "Da." 

   Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 

pentru?" 

   "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 13 voturi pentru, 5 voturi 



împotrivă Pleşa Gabriel, Puican Ioan, Hondola Liviu, Dărămuş Marcela Eugenia, 

Lupea Iulian Nelu şi o abţinere Cimpoeş Cornel Pavel." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 44/2012 

 

  Sandu Cornel Stelian: "Dacă nu trecea aveam o problemă!" 

 
 

      13. Mandatarea Primarului municipiului Alba Iulia să delege responsabilităţi în 

implementarea proiectelor CYCLE Logistics, CONURBANT şi ENCLOSE. 

          Se dă cuvântul domnului Nicuşor Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

           Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

    Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

        Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

         Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

         "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 45/2012 

 

    Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

 

 14. Asigurarea sustenabilităţii proiectului „EU nu abandonez şcoala”. 

        Se dă cuvântul domnului Nicuşor Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

           Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

    Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

         Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 46/2012 

 

 

  15. Aprobarea Planului de perfecţionare al funcţionarilor publici din cadrul 

aparatului de specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia şi din cadrul serviciilor 

publice aflate în subordinea Consiliului local pentru anul 2012  

        Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre 



precum şi raportul de specialitate. 

        Vasile Cornea: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

   "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 47/2012 

 

 

         18. Modificarea statului de funcţii a Serviciului public de asistenţă socială aflat 

în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 

        Se dă cuvântul domnului Bucur Dorică care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

       Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

         Vasile Cornea: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 50/2012 

 

 

      19. Aprobarea schimbarii denumirii din case modulare în locuinţe sociale din 

municipiul Alba Iulia, strada V. Alecsandri, nr. 110. 

       Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

          Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

        Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia. Discuţii? Dacă nu aveţi discuţii supun la vot 

cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru." 

 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 51/2012 

 

20. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

 

     Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE CASE DE VACANTA, ALBA IULIA,EXTRAVILAN-

PACLISA, ZONA DEALUL FIERULUI solicitant NEGRU MIRCEA, FLOREA 

SEVER, FLOREA ALEXANDRU” 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 



monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Avizează introducere în intravilan a unui teren în suprafaţă de 

1,12 ha în zona caselor de vacanţă. Este vorba de acest teren, pe lângă drumul 

judeţean spre Vurpăr. Se doreşte construirea unui ansamblu de case de vacanţă cu un 

procent de ocupare de 20%. Deci este o zonă foarte aerisită." 

 Vasile Cornea: "Dacă sunt  discuţii? Nu mai sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru avizare.” 

       “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru avizare.” 

 

 Art.2: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “MODIFICARE PUZ ALBA IULIA-

MICESTI – STRADA MONEASA, solicitant IVAN MARIA,SPRANCEANA 

ELENA, MARCU MARILENA INFANTA, NEAMTIU CORNELIA, POPA DORIN 

CRISTIAN,POPA IOANA, LUCIAN COSMINA CARLA, MUNTEAN MARIUS, 

MUNTEAN MIHAELA, DOBRICA LUCIAN GABRIEL, DOBRICA MANUELA 

AUGUSTA, COJOC PETRU, COJOC CONSTANTA, CLEP ROMEO AURELIAN, 

CLEP CAMELIA ALINA” 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Aprobare PUD pentru modificarea reglementărilor din PUZ 

Alba Iulia-Miceşti prin care se doreşte anularea unei artere şi menţinerea unei servituţi 

de trecere până se realizează cele două artere şi modificarea un pic a traseului acestui 

PUZ pentru adaptarea la situaţia juridică a terenului." 

 Vasile Cornea: "Dacă sunt  discuţii? Nu mai sunt, atunci supun la vot cine este 

pentru aprobare.” 

       “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru avizare.” 

 

 Art.3 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ AMPLASARE TROITA, 

PARCUL SFANTA ECATERINA, ALBA IULIA  solicitant PAROHIA SFANTA 

ECATERINA OFICIUL PAROHIAL.” 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Am avut o solicitare în Parcul Sfânta Ecaterina unde să fie 

amplasată o troiţă de lemn." 



 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

       “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 Revin în sala de şedinţă domnii consilieri Breaz Valer Daniel şi Sandu Cornel 

Stelian. 

 

 Art.4 : Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ CONSTRUIRE LOCUINTE 

COLECTIVE CU SPATII COMERCIALE LA PARTER, ALBA IULIA, B-DUL 

FERDINAND I, NR.13 solicitant BRAD GHEORGHE”. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Construire locuinţe pe bd. Ferdinand. Este vorba de acest 

imobil. Regimul de înălţime este  P + 2 etaje. O retragere faţă de bd. Ferdinand cu 

circa 8,80m în condiţiile în care desfăşurarea la stradă  ar arăta ceva de genul acesta." 

     Vasile Cornea: "Discuţii?" 

      Bărdaş Horia Mihai: "Staţi încet!" 

      Vasile Cornea: "Nu-ţi place?" 

      Bărdaş Horea Mihai: "Nu!" 

      Călin Hedviga: "La parter spaţii comerciale iar al doilea etaj e rezolvat prin 

sistem mansardă." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Dar nu este monument de natură?" 

     Călin Hedviga: "Şi acesta este un monument cu aviz bineînţeles al Ministerului 

Culturii la autorizare pentru a păstra caracterul zonei." 

 Ioan Bogăţan: "O întrebare. E rezolvată problema terenului din spate pe care îl 

ocupă suplimentar acolo?" 

 Aurica Groza: "Nu. Vedeţi că acestea se desfăşoară numai pe spaţiul pe care 

este proprietar. Celălalt e încă în litigiu. Prima am câştigat-o. Mai departe nu ştiu." 

 Vasile Cornea: "Spaţii de parcare? Câte parcări are acolo?" 

      Călin Hedviga: "Parcajele sunt rezolvate. Sunt 6 parcaje la stradă de o parte şi 

de alta a accesului în imobil." 

 Ioan Bogăţan: "Şi cum arată platforma ecologică?" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Mai arătaţi odată poza!" 

 Călin Hedviga: "Platforma ecologică înseamnă locul unde se pune platforma de 

colectare a deşeurilor." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Întrebare. Se lucrează sau nu s-a început construcţia?" 

 Călin Hedviga: "Nu." 

 Bărdaş Horia Mihai: "Sută la sută?" 

 Călin Hedviga: "Da." 

 Hondola Liviu: "Aici scrie că sunt 6 apartamente şi 6 parcări. Da? Deci cei care 

au spaţiu comercial nu vin cu maşina? Vin cu bicicleta!" 

 Vasile Cornea: "Discuţii dacă mai aveţi? Nu mai sunt, atunci supun la vot cine 



este pentru aprobare.” 

       “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru, un vot împotrivă 

Hondola Liviu şi 2 abţineri Pleşa Gabriel, Puican Ioan.” 

 

 Art.5: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ SCHIMB DE DESTINATIE DIN 

CENTRALA TERMICA IN CLINICA MEDICALA SI EXTINDERE PE 

VERTICALA, ALBA IULIA, STR. TULNICULUI, CT19 solicitant SC CMC 

PRAXIS SRL” 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Călin Hedviga: "În Cetate, în zona Calea Moţilor, intersecţia cu bulevardul 

Republicii în ansamblul de locuinţe colective, CT 19 este o centrală termică 

dezafectată. Pentru această centrală se propune o clinică medicală în următoarea 

formă: în etapa I se propune a se realiza schimbul de destinaţie pentru parter iar în 

etapa II înălţarea cu un nivel realizându-se astfel un parter + etaj + mansardă." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Parcajele?" 

 Vasile Cornea: "Comisia?" 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Comisia a dat aviz favorabil iar în ceea ce priveşte 

parcajele, la următoarea etapă de investiţie  nu sunt necesare deoarece deasupra se va 

face un postoperatoriu şi un laborator de analize." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Zona din faţă este toată concesionată de locatarii din jur. 

Nu mai tot vorbi de parcaje că nu sunt! Du-te şi vezi că parcarea este toată marcată! 

Dacă vin oameni acolo la consultaţii ei unde îşi parchează maşinile?" 

 Hondola Liviu: "Vin cu bicicleta!" 

 Paul Voicu: "Dacă îmi daţi voie. Aici pot să vă răspund eu că sunt preşedintele 

comisiei de repartizare a locurilor de parcare. Am mai discutat aspectul acesta de vreo 

două ori cu colegul Inurean şi cu investitorii. Am fost în zonă. S-au pus de acord cu 

vecinii. Parcajele, dacă într-adevăr vă aduceţi aminte,  aţi votat în Consiliul local, sunt 

24 din 24. Printr-un management al parcărilor, ziua nu sunt nici jumătate ocupate! 

Dânşii pot să le managereze împreună astfel încât să suporte jumătate-jumătate din 

abonament fără nici o problemă. Nu este o presiune ca la un spital!  Chiar se poate 

face un management simplu şi concret  pentru că parcările sunt suficiente!" 

 Pleşa Gabriel: "Cum le managerează? Se înţeleg între ei?" 

 Paul Voicu: "Da. O parcare care e 24 din 24 plătită, practic cât persoana este la 

servici cu maşina, ai parcarea! Că dacă mergeţi dumneavoastră  să vă uitaţi cum e în 

parcare ziua, jumătate este liberă! Nu vă spun poveşti! Uitaţi-vă!  Parcarea este goală 

ziua. Seara după 7,00 şi 8,00 când vin oamenii acasă, atunci e problema! Votaţi cum 

vreţi! Dar nu vă spun poveşti! Eu vă spun ce e în zonă!" 

 Hondola Liviu: "Să ne spună domnul viceprimar şi cât a plătit pentru centrală!" 

 Paul Voicu: "Păi a dat-o la licitaţie! Aţi votat dumneavoastră  şi a venit la 

licitaţie şi a cumpărat." 

 Hondola Liviu: "Şi a dat banii cash 77000 euro? Pentru ce?" 

 Paul Voicu: "Pe structură. Că acum o demolează şi face clădirea! Sigur alte 

câteva sute de mii de euro sau cât va costa!" 

 Pleşa Gabriel: "În general eu sunt de acord cu orice investiţie mai ales în zona 

blocurilor unde e nevoie de aşa ceva!  Dar ceea ce spunea domnul Bărdaş este 

adevărat. Ştiţi centrala termică din spate de la Luceafărul unde e Sfântul Meletie?  Eu 



am vrut de două ori să mă duc acolo.  Să mă duc la Sfântul Meletie. Şi v-o spun cu 

toată sinceritatea! Sigur, că nu erau maşini parcate decât puţine!  Dar am văzut 

rezervat, rezervat! Dar am ocolit vreo două străzi să parchez pentru că ştiam 

regulamentul. Domnule, vine unu acasă şi îmi ridică maşina!Trebuie să fim foarte 

atenţi la aspectele acestea! Adică, cel puţin unde mai sunt centrale. Nu mai sunt ele 

foarte multe." 

 Paul Voicu: "Vreo două-trei." 

 Pleşa Gabriel: "Două-trei! Vă rog, domnul viceprimar! Mai ales că 

dumneavoastră sunteţi responsabil şi cu parcările.  Lăsaţi vreo 10 locuri libere lângă 

centala termică. Pentru că e o problemă. Şi o să vedeţi că vor fi probleme." 

 Paul Voicu: "Domnilor consilieri, eu v-am spus şi în alte dăţi în Consiliul local 

şi v-au informat şi colegii mei. Sunt aici şi domnul Inurean şi domnul Pripon care se 

ocupă de sectorul acesta. Vă rog să mă credeţi că dăm de vreo două, trei ori anunţuri 

pentru  că nu vin să se înscrie. În Ampoi 3 avem sute de parcări libere.  În Ampoi 1 şi 

2 la fel. Avem CT 31 în potcoavă, dacă vă aduceţi aminte, care iniţial cei de la 

asociaţie au spus să o demolăm să mai facem locuri de parcare. Păi nu avem cui să le 

dăm că nu vin să se înscrie! Sunt sute de parcări libere în zona aceea!  Noi, Primăria, 

am propus să facem în acea centrală pentru că structurile ei sunt foarte bune, ca şi 

aceasta pe care am vândut-o. Sunt structuri foarte bune!  E păcat să le demolăm şi să 

facem nimic din ele! Sunt valori reale în patrimoniul Consiliului local! În CT 31 din 

Ampoi II, noi executivul,  am gândit să facem creşă. Creşa nu are nevoie de atâtea 

spaţii adiacente. Dumneavoastră ştiţi pe Livezii că ele funcţionează împreună. În 

aceeaşi clădire, la un etaj e creşă  şi la un etaj este grădiniţă. Şi am spus să le 

despărţim  şi să facem aici, în acest spaţiu, care nu necesită atâtea spaţii adiacente. 

Creşa şi grădiniţa să o lăsăm acolo cu loc de joacă şi cu tot ce trebuie pentru copii. Să 

demolăm atâtea structuri bune e păcat de Dumnezeu! Unde s-a putut, ştiţi bine, la 

Şcoala 6 am demolat CT 3, pe Poligonului unde e presiunea de parcări. În Cetate 

iarăşi le-am demolat. În Cetate unde am avut presiuni de parcări le-am demolat şi au 

ieşit 12-15 locuri de parcare. E păcat să demolăm structuri de miliarde şi să facem 15 

locuri de parcare. Un management bun al locurilor de parcare în municipiul Alba-

Iulia, 24 din 24 se poate face în toate parcările din oraş. Nu numai aici unde vorbim de 

CT 19. Ziua 75% din ele sunt libere. Dacă nu e aşa, vă rog să mergeţi să vedeţi şi în 

şedinţa viitoare să-mi spuneţi: domnule, ai minţit! 75% din parcări sunt libere pentru 

că oamenii sunt la servici! Seara, după ora 7,00-8,00 sunt ocupate." 

 Pleşa Gabriel: "Aşa este. Dar repet. Pentru viitor să lăsăm lângă clădirea 

respectivă un loc liber." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Acum să-mi fie cu iertare dar nu toată lumea vrea să 

parcheze în faţă la Sfântul Meletie! Se poate parca şi mai încolo!" 

 Pleşa Gabriel: "Bineînţeles că nu toată lumea!  Am dat un exemplu." 

 Vasile Cornea: "Vă rog să nu mai dialogaţi!" 

 Pleşa Gabriel: "Eu cred că toţi colegii, înafară de domnul Cimpoeş au înţeles 

exact ce vreau să spun!" 

 Marius Rotar: "Eu sunt de acord cu domnul Bărdaş, care susţine că parcările 

trebuie gândite bine. O foarte mare grijă trebuie să avem acolo unde aprobăm să existe 

locuri de parcare. Şi cu colegul Liviu sunt de acord. Dar tot noi suntem cei care am 

aprobat vânzarea unor centrale termice. Şi eu cred că este moral ca acolo unde am 

aprobat vânzarea centralelor termice să le aprobăm să se facă ceva în ele, fără să mai 

ţinem cont foarte, foarte strict de locurile de parcare. Pentru că nu le-am dat să se 



mute cineva în ele. Cam atât!" 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu mai sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

       “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.6: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “ EXTINDERE LOCUINTE 

FAMILIALA, ALBA IULIA, STR.BUCURESTI, NR.77 solicitant TRIFAN MARIUS 

VASILE” 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "PUD extindere locuinţe familiale pe strada Bucureşti, nr, 77." 

 Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

       “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE HALE INDUSTRIALE SI BIROURI, OARDA DE JOS, 

FN solicitant VODA ADRIAN COSMIN, BALDEA ADRIAN NICOLAE”.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Introducere în intravilan a unei suprafeţe aflată la ieşirea spre 

Sebeş în zona paralelă cu drumul naţional pentru realizarea de hale industriale." 

 Popa Pavel: "E în apropierea Elitului acolo undeva?" 

 Călin Hedviga: "Aceasta este intrarea spre Oarda la Elit. Şi de acolo se face o 

cale către râul Sebeş." 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

       “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, BARABANT, STR.CATINEI, FN solicitant BARBU TEODOR”.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 



specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Schimbarea unei zone funcţionale pentru realizarea unei lo-   

cuinţe individuale. Suntem în Bărăbanţ, strada Cătinei. Acest teren avea o interdicţie 

de construire. Propunerea face posibilă construirea unei locuinţe familiale fără să  

schimbe caracterul zonei." 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

       “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “ INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA - MICESTI, 

STR.BRADULUI solicitant HANES LUCRETIA, HANES VOICU”.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.” 

 Călin Hedviga: "Introducerea în intravilan a unei parcele  care se află amplasată 

la ieşirea înspre Zlatna, Valea Aurului, strada Bradului. De fapt este o extindere a 

perimetrului intravilan. Linia aceasta este intravilanul acum. Se extinde perimetrul 

intravilan cu aceste două parcele, proprietarii făcând donaţia pentru dezvoltarea 

drumului." 

 Vasile Cornea: "Alte discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare.” 

        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  Călin Hedviga: "Cred că ar trebui supuse la vot şi perioada de valabilitate a  

articolelor anterior aprobate."   

 Art.10: Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.2, 

perioada de  valabilitate pana la aprobarea noului PUG al municipiului Alba Iulia. 

 Art.11: Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.3, 

art.4,art.5 si art.6, perioada de valabilitate de 3 ani. 

 Art.12: Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.7, art.8 

si art.9, perioada de valabilitate pana la aprobarea noului PUG al municipiului Alba 

Iulia. 

 Vasile Cornea:  "Supun la vot cine este pentru aprobarea perioadei de 

valabilitate." 



 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru."  

 Vasile Cornea: "Supun la vot proiectul de hotărâre nr. 20 în totalitate. Cine 

este  pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri 

Dărămuş Marcela Eugenia, Breaz Valer Daniel, Lupea Iulian Nelu." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 52/2012. 

 

 1. Vasile Cornea: "Revenim cu cererea nr. 14343/27. 02. 2012  a doamnei 

Bogăţan Monica Ionela." 

 Călin Hedviga: "Să vă spun despre ce este vorba. În acest bloc nr. 16 de pe 

bulevardul Transilvaniei, în 2007 s-a dat pentru apartamentul de la parter un schimb 

de destinaţie pentru spaţii comerciale şi birouri. Doamna Bogăţan Monica solicită încă 

un acces pentru spaţiu comercial care să fie dat aici sau aici în situaţia în care acesta 

este spaţiu aprobat prin autorizaţie şi aici în dreptul ferestrelor sunt cele două 

solicitări." 

 Sandu Cornel Stelian: "Are locuri de parcare?" 

 Călin Hedviga: "Loc de parcare este. Dar problema pentru care eu am refuzat 

acest acces este că la al doilea acces în spaţiul comercial este aici o zonă verde. Şi ştiţi 

bine că noi avem o lege a mediului care zice că zona verde se menţine." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Mai arătaţi-ne odată spaţiul comercial!" 

 Călin Hedviga: "Spaţiul comercial ca şi poză?" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Da. Dacă acesta este spaţiu comercial!" 

 Călin Hedviga: "Deci spaţiul comercial este spaţiul acesta cu acces acolo. Şi 

doreşte un acces aici." 

 Hondola Liviu: "Parcarea unde vine?" 

 Călin Hedviga: "Parcarea, după cum se vede în planul de situaţie, parcajul 

este aici rezolvat. Aici este zonă verde conform zonei spaţiilor verzi. Iar spaţiul pe 

care l-am colorat, unde scrie apartamentul 2, este apartamentul a cărui funcţiune s-a 

modificat din locuinţă în spaţiu. Având în vedere că eu am zis că nu se poate face şi 

doamna nu este mulţumită, vă rog să decideţi dumneavoastră dacă în situaţia dată 

putem sau nu putem încuraja realizarea a încă unui acces la parterul acestui 

apartament." 

 Sandu Cornel Stelian: "Adevărul e că magazinul e foarte mare şi poate este 

afluenţă de public şi trebuie să intre prin mai multe locuri." 

 Vasile Cornea: "Domnilor colegi! Ce îi răspundem doamnei?  Sunteţi de 

acord să-şi modifice pentru a realiza încă o intrare?" 

 Hondola Liviu: "Dar noi ce votăm?" 

 Marius Adrian Costinaş: "Nu avem proiect, nu avem nimic!" 

 Vasile Cornea: "Trebuie să-i dăm un răspuns doamnei!" 

 Breaz Valer Daniel: "Poate trebuie să facă o expertiză acolo să vadă dacă 

poate sparge. Este totuşi peretele de susţinere a blocului!" 

 Călin Hedviga: "Oricum autorizaţia nu se poate elibera fără expertiză 

tehnică!" 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Are nevoie de un aviz ca să poată să demareze 

acolo.  Sunteţi de acord să demareze?" 



 Vasile Cornea: "Trebuie să votăm dacă poate să demareze!" 

 Călin Hedviga: "Vreau să mai adaug ceva. Este necesară o atentă analiză a 

registrului zonelor verzi pentru că acest registru odată aprobat nu poate fi încălcat cu 

anularea oricărei bucăţi de zonă verde." 

 Vasile Cornea: "V-am spus că votăm acum! Nu-i dăm posibilitatea să mai 

facă demersuri!" 

 Hondola Liviu: "Propunerea mea este să se prezinte un proiect cu ceea ce 

vrea să facă." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "De ce să mai dea banii pe proiect dacă noi nu 

suntem de acord?" 

 Paul Voicu: "Domnule preşedinte! Supuneţi la vot!" 

 Vasile Cornea: "Supun la vot cine este pentru respingerea acestei solicitări." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri 

Puican Ioan, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu." 

 

 

 2. Călin Hedviga: "La diverse am mai avut o solicitare cu nr. 14616/27. 02. 

2012 a subsemnatului Costea Romulus Petru care mi se pare de-a dreptul ciudată. Şi 

vă rog să mă lămuriţi dumneavoastră: să dispuneţi revocare parţială! Eu nu am mai 

întâlnit de când lucrez în administraţie revocare parţială." 

 Marius Adrian Costinaş: "Despre ce este vorba în această solicitare?" 

 Călin Hedviga: "Este cea cu SC Occident 2000." 

 Marius Adrian Costinaş: "Cu Noja?" 

 Paul Voicu: "Nu. Costea Romulus Petru." 

 Călin Hedviga: "Este vorba de cererea cu nr. 14616/27. 02. 2012. Eu nu 

înţeleg ce zice aici: revocare parţială!" 

 Paul Voicu: "Dânsul spune de postul trafo. De aceea vrea revocare parţială. 

Postul trafo să nu se mute. Vedeţi că scrie clar! Dacă se mută în imediata apropiere a 

proprietăţii sale va produce vibraţii cu efecte energetice negative şi moare lumea dacă 

trece pe acolo!" 

 Călin Hedviga: "Noi trebuie să răspundem la această solicitare şi atunci 

trebuie să lămurim lucrurile. În urbanism nu există revocare parţială." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Să reformuleze!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Ne arătaţi poza? Cea din aer, de sus!" 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Aş vrea să vă reamintesc că toată zona aceasta s-a 

discutat în foarte multe şedinţe, s-au aprobat o mulţime de planuri urbanistice  cu acea 

hală agro alimentară. Postul trafo este lipit acum de magazinul domnului Costea, de 

fosta farmacie veterinară. Şi acum este altceva acolo." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Nu ştiu a cui este această stradă dar este cea mai 

urâtă!" 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Dacă sunteţi curioşi şi mergeţi acum în piaţă o să 

vedeţi că tot acoperişul pieţei este căzut jos, sprijinit de nişte ţăruşi. Pentru că domnul 

Costea şi domnul Feisan, după cum ştiţi, au avut un proiect comun de construcţie a 

unei hale agroalimentare moderne cu parcarea care, din 27 mp nu mai este nici una. 

Este altă hală agroalimentară. Probabil că acum îl afectează faptul că dacă acolo se 

face încă ceva îi afectează lui vadul comercial. Eu zic că ar trebui să respingem 

această contestaţie a domnului Costea. Dacă chiar vrea să facă ceva acolo în piaţă, să 

facă ce şi-a propus înainte!" 



 Paul Voicu: "Domnule preşedinte! Dacă îmi permiteţi! Aş vrea să vă fac o 

scurtă prezentare. Aşa cum domnul Primar a spus la început, la diverse. Acum două 

săptămâni am avut o discuţie la Prefectură cu instituţiile deconcentrate ale statului 

care au atribuţii de control pe acest segment. Deci piaţa publică din Cetate. Şi au fost 

cei de la Inspecţia în construcţii, DSV, DSP, Primăria, Protecţia Mediului, Prefectura. 

S-a făcut un control din partea Inspecţiei în Construcţii în piaţa din Cetate pentru că 

aveau sesizări şi constatări din partea inspectorilor noştri de la urbanism că nu mai 

prezintă siguranţă în funcţionare. Şi cei de la Inspecţia în Construcţii, doamna Vereş, 

care a fost în control a dispus să se facă o expertiză tehnică asupra acelei structuri de 

rezistenţă. Mai ales că anumite problematici din proiect nu au fost respectate. Şi sunt 

nişte lucruri care nu au fost respectate şi care vi le pot spune în mare. Două-trei 

puncte. Restul nu intrăm în detalii aici. Odată copertina trebuia făcută din tablă cutată 

care are o densitate mult mai mică şi mai uşoară  pe această structură de lemn. Ea nu a 

fost respectată şi a fost făcută din azbociment. Azbocimentul prin hotărâre de guvern, 

nu mai ştiu ce număr din anul 2005nu mai poate fi folosit. Trebuie dat jos. De la 

Mediu la fel. Ştiţi bine." 

 Pleşa Gabriel: "Este interzis de Uniunea Europeană." 

 Paul Voicu: "Este cancerigen când intră în contact cu agenţii de mediu 

corozivi. Este şi acum acea structură de acoperiş şi noi am constatat că ea se poate 

demola. Mai ales cu încărcătura zăpezii! Aşa s-a dispus la expertiza tehnică. Nu ne-a 

luat în seamă nimeni! În speţă, administraţia respectivă,  că ştiţi că sunt pe jumătate 

domnul Costea şi domnul Feisan şi au funcţionat în continuare. Am avut limba 

spurcată că peste trei zile s-au rupt 34 de structuri de rezistenţă de lemn. Acei popi de 

lemn s-au rupt. Actualmente, dacă mergeţi să vedeţi în piaţă sunt popi metalici cu filet 

de pe şantier, din organizare de şantier. Sunt prinşi pe structura cu lemne, cu scândură 

şi prinse cu câte un cui. Jos nu sunt prinse cu nimic." 

 Călin Hedviga: "Avem poze!" 

 Paul Voicu: "În piaţa publică unde sunt sute de oameni, copii, invalizi. Este o 

nenorocire acolo. Şi le-am dat o notificare vineri pe Legea 50 să împrejmuiască, să 

limiteze accesul public. Pentru că e pericol public! Mor oameni! Dacă intră acolo o 

persoană cu handicap, un copil? El nu poate fugi ca un om mare! Şi nu s-au 

conformat. În continuare, dânşii îşi desfăşoară activitatea. Nu-i interesează de toate 

instituţiile statului! Astăzi sunt în continuare peste ei." 

 Contor Gheorghe: "Nu le putem închide piaţa?" 

 Pleşa Gabriel: "E piaţă privată! Nu e publică! Sigur că le-am dat notificarea!" 

 Maier Eugen: "Ieri era închisă prima parte." 

 Paul Voicu: "Primul se pare că a înţeles. A doua parte, care e cea mai ruptă, 

de la mijloc spre biserica preotului Albu, unde e domnul Feisan, am înţeles că nu a   

închis-o. Pentru că nu vrea să o închidă! Dar nu se poate aşa ceva că nu vrea să o 

închidă! Pentru că e pericol public! Mai mult decât atât, vă spune şi colega mea 

doamna Hedviga. În parcările care sunt în spate autorizate în 2006 cu acord de 

funcţionare şi autorizate ca şi construire în 2001, sunt zeci de locuri de parcare. Au 

pus acolo vânzare en gros. Au pus acolo nişte corturi şi vând. Nu e nici o parcare. Noi 

vorbim despre un spaţiu comercial cu şase locuri de parcare. Ei au anulat 54 de locuri 

de parcare. Sparul l-aţi aprobat în Consiliul local cu vreo 30  de locuri de parcare. 

Investitorul care a închiriat acolo a făcut boacăze şi a închis parcarea spunând că nu 

este publică şi că este privată. Vedeţi tot ce s-a întâmplat în piaţă în Cetate dar nu face 

nimeni nimic! aşteaptă toată lumea să facă nu ştiu cine! Este o nenorocire publică ce 



se întâmplă acolo! Ba mai mult decât atât, am întrebat prin adresă toate aceste 

instituţii ale statului şi pe cei de la Direcţia de Sănătate Publică, ne dă răspuns oficial, 

vi-l putem aduce să-l vedeţi, că amândouă pieţele din punct de vedere sanitar uman 

prezintă toate condiţiile de igienă pentru desfăşurarea activităţii şi vânzarea fructelor 

şi legumelor. Păi spuneţi-mi dumneavoastră dacă măcar toaleta din piaţă este din 

punct de vedere Sanitar în regulă? Eu nu ştiu că nu sunt de specialitate dar mergeţi 

fiecare să vedeţi dacă e aşa cum e." 

 Contor Gheorghe: "DNA-ul nu se sesizează?" 

 Paul Voicu: "Nu ştiu. Dar credeţi-mă că deja nu mai putem!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Dacă era fotbal în piaţă!" 

 Paul Voicu: "Vreau să vă dau un alt exemplu. În 1996-2000, vă aduceţi 

aminte cei care aţi fost în Consiliul local şi aţi avut legătură cu Primăria, domnul 

Rotar sigur ăşi aduce aminte când am demolat Privighetoare  din Ampoi. Crâşma 

aceea din placaje , verde unde stăteau navetiştii şi beau! Plăcintăria din autogară unde 

se făceau plăcinte! Şi când m-am dus cu domnul Primar înăuntru şi cu inspectorii de 

la urbanism, şobolanii stăteau pe lângă doamna care făcea plăcinte! Atunci iar nu a 

intervenit nimeni! De la DSP, DSV, Mediu! Până a venit Primăria! La fel şi cu piaţa! 

De ani de zile ştim că în piaţă este o insalubritate totală, fără margini! Anul trecut nici 

nu au avut apă! Dacă vă aduceţi aminte nu au avut branşament  de apă şi s-au dus şi 

au furat de la branşamentul lui părintele Albu." 

 Pleşa Gabriel: "Sunt de acord cu ceea ce spune domnul viceprimar. Dar vin şi 

întreb. A cui e vina că în atâţia ani municipiul Alba-Iulia nu are o piaţă? A cui e vina? 

Acei oameni care îşi desfac produsele agricole unde să se ducă? Au alternativă? Se 

duc în această piaţă insalubră, cum spuneţi şi pe bună dreptate,  care e o piaţă privată 

şi condiţiile sunt cum sunt! Precare! De ce se duce lumea acolo? Pentru că doar acolo 

găsesc  producătorii  care îşi expun produsele! Domnul viceprimar, nu vă supăraţi!" 

 Paul Voicu: "Eu nu mă supăr!" 

 Pleşa Gabriel: "Vin şi întreb. E o întrebare retorică. De ce nu avem o piaţă 

normală şi civilizată în Alba-Iulia? Şi de ce nu avem o sală polivalentă? Şi altele şi 

altele!" 

 Vasile Cornea: "Şi aeroport!" 

 Paul Voicu: "Eu vă pot spune despre piaţă! Cu aeroportul nu vă pot spune! 

Vă pot spune cu piaţa că nu dumneavoastră aţi dat acel teren, şi nu Primăria şi 

Consiliul local! Instanţa a dat acel teren  de la domeniul public la domeniul privat. 

Ştiţi bine că aţi avut în consiliu vreo doi ani la rând să votăm planul urbanistic al 

pieţei. Chiar s-a discutat în Consiliul local să intrăm în asociere cu acei deţinători 

privaţi. Nu a mers şi nu au vrut! După doi ani de zile au rupt cu totul că nu se înţeleg 

între ei. Mai mult decât atât! Ştiţi, aţi aprobat în Consiliul local şi vă aduceţi aminte că 

am mers şi am văzut-o  cu ochii noştri o parte din consilieri. De la PNL a fost domnul 

Besoiu, de la PSD nu mai ştiu cine a fost, şi de la PDL, şi am văzut că în Cetate exista 

lângă aceste dughene o hală autorizată DSP, DSV cu tot ce trebuie unde pot să meargă 

să vândă. În piaţa din Centru iarăşi se pot desfăşura. Dar ei numai acolo vor în 

cocleala aceea! Aşa vor ei! Păi nu se mai poate că e pericol public! Deci au alternativă 

în Cetate să meargă într-o hală la 10 metrii închisă frumos, cu aer condiţionat, cu 

boiler cu apă caldă, cu canalizare, cu spaţii publice unde pot vinde. Tot a acestui 

investitor este şi această hală. Aţi văzut-o şi dumneavoastră, aţi aprobat-o. Are 

autorizaţie şi tot ce vrea." 

 Călin Hedviga: "Vreau să completez. Tot dumneavoastră aţi votat un PUD cu 



piaţa en gros din zona Pâclişa. Aţi uitat domnul Pleşa?" 

 Pleşa Gabriel: "Nu, n-am uitat!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Domnule preşedinte! Ne mai calmăm puţin. Întrebare. 

Organele îndreptăţite, că am înţeles că Sanepidul le-a dat aviz că e foarte bună piaţa. 

Noi, Consiliul local, ar trebui să cerem destituirea doamnei care e la Sanepid. Dacă 

doamna poate să vină să dea un avuz favorabil acolo, păi eu nu înţeleg de ce mă 

controlează pe mine DNA-ul şi pe ei nu? Ei omoară populaţia României! Eu măcar 

am dat cu mingea! Serios! Că dacă intră DNA-ul la toţi le e frică! Eu nu înţeleg! 

Directorul spitalului! Să nu vă supăraţi! Cum ţine asemenea oameni în subordine? 

Domnul Prefect! Directorul spitalului nu l-am numit noi că e numit politic! Jos cu el! 

Ce ne tot ascundem? Aşa e!" 

 Paul Voicu: "Domnul consilier, nu are nici o legătură!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Nu se poate să vină să-i dea autorizaţia să moară 

populaţia de microbi!" 

 Marius Adrian Costinaş: "Nu e a spitalului! E Direcţia de Sănătate Publică!" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Doamna de la Sanepid!" 

 Paul Voicu: "Eu vă spun altceva. Dacă pica când era acoperişul plin cu gheaţă 

şi cu ţurţuri şi mureau vreo doi-trei oameni?  Cine răspundea? Procuratura cu crime şi 

morţi? Patronul că e privat!" 

 Hondola Liviu: "Domnule preşedinte! Ca să ne străduim să-i dăm un răspuns 

domnului  care a făcut o adresă de plângere prealabilă. Eu cred că ceea ce am discutat 

până acum am discutat exact pe lângă adresă. Ce a sesizat înainte despre piaţă are 

perfectă dreptate domnul viceprimar. Exact aşa este situaţia în piaţă cum a prezentat-o. 

Dar de vină sunt cei care nu sunt preocupaţi să pună lucrurile la punct. Şi de vină sunt 

cei care fac parte din admninistraţia oraşului!" 

 Vasile Cornea: "Dar ce are administraţia oraşului?" 

 Hondola Liviu: "Păi de moment ce este de domeniul localităţii acesteia 

răspunde administraţia oraşului! Şi la mine acasă, în faţa casei dacă fac mizerie sunt 

penalizat." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "În faţa casei da! Dar în curte nu! E spaţiu privat, 

domnule!" 

 Vasile Cornea: "Bine. Şi ce răspuns îi dăm?" 

 Hondola Liviu: "La adresa pe care a făcut-o domnul Costea şi domnul Noja 

care are legătură directă şi unu şi celălalt …” 

 Vasile Cornea: "Ziceţi ce răspuns să-i dăm? Formulaţi răspunsul!" 

 Hondola Liviu: "Trebuie să le facem legătura între cele două adrese. Şi mai 

este aici un proiect la nr. 28pe care îl discutăm odată cu celelalte două. Şi atunci 

putem să-i dăm un răspuns. Şi să ne amintim de PUD-ul care s-a dat în 24 ianuarie 

2012 care s-a votat aici de majoritate, ilegal pentru că era exact ce spun respectivii în 

adresa respectivă. Era un litigiu acolo. Şi doamna Hedviga să-şi amintească că am 

întrebat personal dacă este litigiu acolo. A spus că nu este. La Noja am întrebat dacă 

este acordul respectivului. A spus că nu este. Acum vine domnul şi spune că nu este." 

 Călin Hedviga: "Domnule preşedinte! Am dreptul la replică pentru că sunt 

acuzată că dezinformez! În contencios administrativ a fost anulat PUD-ul din 2011. 

Aceasta s-a întâmplat în data de 6 ianuarie. În perioada de 15 zile nedepunându-se 

contestaţii, considerăm că acest plan urbanistic nu mai există. Ca urmare, după trei 

zile, în data de 24, supun la cererea beneficiarului din faţa dumneavoastră încă odată 

acest PUD." 



 Hondola Liviu: "În care s-a specificat că s-au contactat vecinii şi nu au 

motivat. Aşa scrie în PUD." 

 Călin Hedviga: "De asemenea, acest PUD nu era ca şi cel dinainte." 

 Hondola Liviu: "Cum nu era?" 

 Vasile Cornea: "Vă rog să nu mai purtaţi dialog! I-am dat cuvântul doamnei!" 

 Hondola Liviu: "Nu i l-ai dat dumneata! Era dreptul la replică!" 

 Călin Hedviga: "Sunt două documente care nu sunt identice. Pentru că 

următorul document introduce cele semnalate de instanţă ca motiv al anulării 

anterioare." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Vreau să vă spun un singur lucru. Un plan urbanistic 

reglementează o zonă urbanistică. Celelalte probleme cu situaţia juridică a terenului şi 

cu alte probleme se rezolvă în instanţă." 

 Hondola Liviu: "Păi atunci de ce a cerut acordul vecinilor?" 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă îmi permiteţi! Că văd că pierdem vremea şi 

discutăm pe nişte lucruri care, sincer, chiar nu avem de ce să le discutăm la ora 

aceasta. Cred că trebuie să discutăm mult mai tehnic, domnul Hondola! Eu sunt de 

acord să discut în momentul în care am ce discuta. Avem o adresă înregistrată în 

data de 27. 02. 2012 sub nr. 14512 în care subsemnatul Noja Gheorghe ne depune 

nouă, Consiliului local, în xerocopie o sentinţă şi o adresă din 03. 01. 2012 în care se 

face referire la o licitaţie din 12. 01. 2012. Prin urmare, noi, astăzi în 28. 02. 2012 cu 

nr. 153 nu mai avem ce discuta pe această cerere. Cu privire la procedura prealabilă, 

din punctul meu de vedere ar fi tardiv de discutat. Este formulată în 27. 02. 2012, 

hotărârea fiind pronunţată în 24. 01. 2012. Deci cu depăşirea termenului de 30 de zile 

de la data emiterii hotărârii. Sigur, aici ar putea să intervină tot o discuţie tehnică şi 

anume de la ce dată a luat la cunoştinţă sau nu. Însă, ce putem noi discuta astăzi este, 

eventual, această procedură prealabilă a lui Romulus Petru. În ceea ce îl priveşte pe 

Noja nu văd nici o solicitare pe care să o discut. Nu am nici o solicitare pe care să o 

discut ca şi Consiliu local. Noi nu avem un act pe care să-l discutăm. Dacă nu ştie 

domnul care îl reprezintă sau domnul Noja cum să-şi valorifice  drepturile şi ce adresă 

să facă către Consiliul local, nu cred că noi trebuie să ne pierdem timpul şi să-i facem 

munca lui.  Nu are decât să-şi facă munca aşa cum trebuie! În ceea ce priveşte 

procedura prealabilă, o discutăm şi luăm o decizie. Dar singura chestiune pe care 

putem să o discutăm acum este cererea lui Costea Romulus. Noi avem o singură  

cerere adresată Consiliului local ca procedură prealabilă la Hotărârea nr. 11. De o 

jumătate de oră nu am ajuns la nimic concret." 

 Vasile Cornea: "Ce răspuns îi dăm domnului Costea?" 

 Paul Voicu: "Ne menţinem hotărârea." 

 Vasile Cornea: "Supun la vot cine este pentru menţinerea hotărârii?" 

 Pleşa Gabriel: "Domnule preşedinte! Supuneţi la vot menţinerea hotărârii 

pentru cei care au votat-o!" 

 Hondola Liviu: "Ce hotărâre?" 

 Marius Adrian Costinaş: "Hotărârea nr. 11 din 24. 01. 2012." 

 Hondola Liviu: "O menţine cine a votat-o!" 

 Vasile Cornea: "Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru 

menţinerea hotărârii?" 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 13 voturi pentru, 5 voturi 

împotrivă Pleşa Gabriel, Puican Ioan, Hondola Liviu, Dărămuş Marcela Eugenia, 

Lupea Iulian Nelu şi 2 abţineri Breaz Valer Daniel, Marius Rotar." 



 

   

 21. Perioada de valablitate a Planului Urbanistic General al municipiului 

Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice. 

       Călin Hedviga: „Prin proiectul nr. 21 nu fac decât să aplic Legea nr. 350 cu 

modificările şi completările ulterioare privind termenul de valabilitate al planului 

urbanistic general. Acest plan urbanistic general are şi se referă la prelungirea 

termenului de valabilitate până la data aprobării noului plan urbanistic general  dar nu 

mai mult de 11. 02. 2013.” 

       Pleşa Gabriel: „Aş vrea să o întreb pe doamna Hedviga cât mai durează? De ce 

întreb lucrul acesta? Pentru că de când sunt consilier tot aud. Pe cuvântul meu de 

onoare! Pe planul acesta urbanistic discutăm de când mă ştiu consilier! Cred că ar 

trebui să se încheie odată pentru că e interesul nostru. Iar dumneavoastră aţi lucra mai 

uşor. Ce facem? Este un contract cu proiectantul? Nu îl respectă? Au intervenit alte 

modificări, introduceri noi în intravilan şi crează alte probleme? Explicaţi-ne puţin!” 

      Călin Hedviga: “Da. După cum am încercat să creionez şi în raportul de 

specialitate sunt îndeplinite condiţiile de reluare a contractului care mai are ca şi 

termen de valabilitate încă patru luni de zile până la prima consultare a populaţiei. 

Din cele opt faze, cinci au fost predate. Mai sunt trei de făcut. Şi sunt în etapa de 

negociere, de reluare a contractului.” 

       Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot 

cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 53/2012. 

 

       22. Modificarea art. 2 din Hotărârea nr. 229/2011 a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia cu privire la aprobarea încheierii unui acord de parteneriat 

între Primăria municipiului Alba Iulia, Consiliul Judeţean Alba prin DGASPC Alba, 

Inspectoratul Şcolar al judeţului Alba, Universitatea „1 Decembrie 1918”, Facultatea 

de teologie Ortodoxă şi Asociaţia Filantropia Ortodoxă Alba Iulia şi Centrul Dynamis, 

înfiinţat de Arhiepiscopia Ortodoxă Alba Iulia. 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 

disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

          Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 



din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

     Inurean Ioan: „Este vorba de un proiect care a trecut prin Consiliul local.” 

     Vasile Cornea: „L-aţi avut în mapă.” 

      Bărdaş Horea Mihai: „Proiectul acesta nu se supune celui care l-am votat azi?    

Domnul preşedinte? V-am întrebat ceva? Nu m-aţi auzit?” 

    Vasile Cornea: „Nu.” 

      Bărdaş Horea Mihai: „Nu e vorba de asemenea parteneriat. Nu se solicită 

finanţare. E vorba de un proiect POS DRU.” 

     Bărdaş Horea Mihai: „Am întrebat.” 

       Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot 

cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi un vot împotrivă 

Bărdaş Horea Mihai." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 54/2012. 

 
 

        23. Încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 57594/2011 

încheiat între Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi Ţălnar Ilinca Alexandra. 

        Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

           Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii? Nu sunt discuţii, atunci supun la vot 

cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 55/2012. 

 

 

        24. Încheierea unor contracte de constituire a dreptului de superficie şi acces la 

unităţile publice asupra unor imobile (terenuri). 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

       Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

     Inurean Ioan: „Drept de superficie la Renel pentru a intra la nişte stâlpi.” 

       Vasile Cornea: "Dacă mai sunt discuţii? Nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine 

este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 56/2012. 



 

        25. Închirierea prin licitaţie publică a imobilului (construcţie) Caponiera dintre 

Bastionul Carol şi Bastionul Sf. Michael, situat în Alba Iulia, str. Patriarh Miron 

Cristea la intersecţia cu str. Gabriel Bethlen în partea de nord-vest a zonei interioare a 

Fortificaţiei de tip Vauban din Alba Iulia. 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Inurean Ioan: „Preţul propus în comisie este de 4 euro.” 

          Vasile Cornea: “Discuţii? Nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

     "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 57/2012. 

 

       Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Maier Eugen. 

 

 

       26. Scutirea la plata redevenţei datorate de către SC Monolit SRL în baza 

contractului de asociere nr. 72/2006. 

        Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Inurean Ioan: „Am prezentat în şedinţa precedentă o cerere a societăţii Monolit     

pentru a fis scutită de la plata redevenţei şi chiriei pe perioada cât sunt închise 

Şanţurile Cetăţii. Aţi propus să vin cu un proiect în acest sens. Acesta este proiectul.” 

   Vasile Cornea: “Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 58/2012. 

 

        27. Vânzarea prin licitaţie publică a unei cantităţi de lemn provenind din pădurile 

proprietate a municipiului Alba Iulia. 

  Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

     Inurean Ioan: „Vânzare prin licitaţie publică de masă lemnoasă.” 

     Bogăţan Ioan: „S-a stabilit 53 de lei + TVA.” 



        Vasile Cornea: “Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

   "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 59/2012. 

  

         28. Modificarea Hotărârii nr. 290/2011 a Consiliului local cu privire la aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a unor imobile (terenuri) situate în Alba Iulia, str. 

Ion Alexandru. 

   Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă raportul de specialitate   

precum şi proiectul de hotărâre. 

    Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

       Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

        Hondola Liviu: „Am amintit mai înainte de acest proiect la care se solicită 

licitaţie publică la spaţiul pentru PUD-ul  aprobat acum o lună de care spunea domnul 

coleg avocat. Şi-a făcut tema perfect înainte şi a pledat ca un adevărat avocat. Părerea 

mea este că ar trebui să analizăm. Păcat că a plecat domnul Varmaga! Deci, ce vreau să 

spun la acest proiect? Eu am stat şi l-am analizat puţin. Dar vreau să vă spun că dacă 

noi aprobăm acest proiect, este o problemă pentru Consiliul local. Greşeala a fost când 

s-a aprobat proiectul luna trecută. Trebuie să vedem ce e cu vecinii de aici! Trebuie 

clarificată situaţia! Pentru că au venit două adrese din partea celor doi vecini pentru 

care cineva susţine că nu au motivat înainte  şi că nu s-au opus la acest PUD. Eu zic că 

trebuie să analizăm puţin şi să scoatem acest proiect de pe ordinea de zi.” 

  Paul Voicu: „Poate să vină oricine la licitaţie!” 

  Marius Rotar: „E vorba de licitaţie publică!” 

       Hondola Liviu: „Nu m-aţi înţeles! De câte ori discutăm, discutăm pe lângă! Ca şi 

înainte cu plângerea respectivului. Domnule, vrei să înţelegi sau nu?” 

       Paul Voicu: „Dar nu numai dumneavoastră aveţi dreptate! Ne puneţi la punct ca la 

judecată pe toţi cei de aici!” 

   Hondola Liviu: „Hârtia are dreptate, domnul viceprimar!” 

   Vasile Cornea: „Am terminat discuţia! Cine este pentru?” 

      „Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru, o abţinere Breaz 

Valer Daniel şi 5 voturi împotrivă Pleşa Gabriel, Puican Ioan, Hondola Liviu, Lupea 

Iulian Nelu, Dărămuş Marcela Eugenia.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 60/2012. 

 

          Hondola Liviu: “Domnul secretar! Dacă domnul preşedinte aşa conduce 

şedinţa, atunci vă rog să luaţi măsuri!” 

         Vasile Cornea: “Dar în Consiliul local numai dumneata vorbeşti?” 

 

  

           29. Închirierea prin licitaţie publică a imobilului – Centrala Termică nr. 27. 

       Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 



din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

         Inurean Ioan: „S-a modificat în comisie termenul de la 20 de ani la 10 ani şi 

preţul propus este de 10 lei/mp.” 

       Vasile Cornea: “Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

      "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 61/2012. 

   30. Atribuirea în proprietate a terenului aferent caselor particulare.  

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

       Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Vasile Cornea: “Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 62/2012. 

 

 

        31. Atribuirea în proprietate a terenului aferent apartamantelor, în cota indiviză 

deţinută din construcţii,  solicitanţilor proprietari de apartamente. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

       Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Vasile Cornea: “Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

     "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 63/2012. 

 

         32. Documentaţia tehnică întocmită conform HGR nr. 834/1991 pentru 

CNADR SA. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

    Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

      Aurica Groza: „Proiectul nr. 32 se referă la o cerere a CNADR SA.” 



       Vasile Cornea: “Neînsuşire. Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot 

cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru şi 2 abţineri Hondola 

Liviu, Contor Gheorghe." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 64/2012. 

 

 

        33. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra 

imobilului situat în Alba Iulia, str. Ion Arion. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din  

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

       Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Aurica Groza: „Este vorba de înscrierea dreptului de proprietate pe str. Ion 

Arion.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

    "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 65/2012. 

 

 

        34. Expertiza tehnică în dosar nr. 658/146/2012, aflat pe rol la Judecătoria Alba 

Iulia. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

    "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 66/2012. 

 

        35. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia – domeniu public 

asupra imobilului Bazin Olimpic. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

    Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

     Aurica Groza: „Este vorba de înscrierea dreptului de proprietate la Bazinul 



Olimpic.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

   "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 67/2012. 

 

 

         36. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia -  domeniu 

public asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Alexandru cel Bun. 

        Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

    "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 68/2012. 

 

          37. Acceptarea donaţiei de către Consiliul local al municipiului Alba Iulia a 

unui imobil (drum) situat în Oarda de Jos, zona Peri. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

    "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 69/2012. 

 

 

       38. Unificarea, parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate a municipiului 

Alba Iulia asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Aurel Vlaicu. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

        Aurica Groza: „Este vorba de unificare, parcelare şi înscriere  pe municipiu a 

unui imobil teren pe Aurel Vlaicu.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 



pentru?" 

    "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 70/2012. 

 

 

      39. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 760/176/2012 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

        Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

     Aurica Groza: „Însuşire de documentaţie.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Marius 

Adrian Costinaş." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 71/2012. 

 

       40. Expertiza tehnică efectuată în Dosar nr. 5167/176/2011 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

        Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din   partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

           Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

            Aurica Groza: „Neînsuşire de suprafaţă întrucât terenul a făcut obiectul Legii 

nr. 10.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 72/2012. 

 

 

  

        41. Parcelarea şi înscrierea dreptului de proprietate  a municipiului Alba Iulia 

asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Henri Coandă. 

        Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

       Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 



       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

   "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 73/2012. 

 

 

 

        42. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia – domeniu 

public – asupra imobilului situat în Alba Iulia, B-dul Încoronării – Cimitir municipiu. 

       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate 

precum şi proiectul de hotărâre. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 74/2012. 

 

 43. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Miceşti, zona Zăvoi. 

   Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă raportul de specialitate  

precum şi proiectul de hotărâre. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Bogăţan Ioan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

       Bogăţan Ioan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru?" 

    "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 75/2012. 

 

 44. Aprobarea denumirii unităţilor de învăţământ  şi a reţelei şcolare din 

municipiul Alba-Iulia pentru anul 2012-2013. 

           Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

         Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

          Sandu Cornel Stelian: „Am eu de făcut o precizare aici. Proiectul a fost dat pe 

22 februarie şi ulterior pe 24 februarie, în Monitorul Oficial a fost comunicat un ordin 

prin care se modifică ordinul  de ministru pe baza căruia se atribuiau acele denumiri. 

Ordinul 6564. Şi problema este la poziţia 6. Era Liceul Vocaţional de Muzică şi Arte 

Plastice. Denumirea pe care trebuie să i-o dăm este Liceul de Arte Alba-Iulia. M-am 

consultat azi cu directorul, telefonic şi preferă Liceul de Arte Alba-Iulia. Nu a mai 



avut timp să facă adresă.” 

       Vasile Cornea: „Deci se modifică la poziţia şase. Se modifică din Liceul 

Vocaţional de Muzică şi Arte în Liceul de Arte Alba-Iulia.” 

             Marius Adrian Costinaş: „Şi în preambul modificăm numărul ordinului!” 

          Sandu Cornel Stelian: „Da. Aşa cum spunea domnul Costinaş, şi în preambul 

vom introduce această nouă modificare. Dacă doriţi vă trimit.” 

       Vasile Cornea: “ Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, atunci supun la vot cine este 

pentru proiect cu această modificare?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi un vot împotrivă." 

 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 76/2012. 

 

 Vasile Cornea: “Alte discuţii?” 

 Bărdaş Horea Mihai: “Vreau un răspuns din partea executivului. Dar aş dori 

să mi se răspundă în scris! Sus, în Cetate, la blocul ANL sunt vreo şase pubele de 

gunoi puse pe carosabil. Nu am întâlnit în Uniunea Europeană să le pună pe mijlocul 

drumului! Îmi pare rău de oamenii cărora le miroase sub nas că nu le pun în mijlocul 

drumului! Că eu acolo le-aş pune! Ştiu că nu există loc aprobat şi amenajat, că nu este 

loc aprobat de către noi, că au fost o mulţime de accidente pentru că nu există 

vizibilitate în momentul în care vi din centru! Nu se poate să lăsăm la infinit la dorinţa 

unei asociaţii de locatari! E o mizerie de nedescris! Vă rog să-mi răspundeţi dacă 

există loc aprobat! Şi dacă nu există să le luaţi de acolo cel care e proprietarul!" 

 Marius Rotar: "Eu îl susţin pe Horică." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Vreau să vă spun că punctele acestea nu le realizează 

Consiliul local ci Primăria." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Nu lucrul acesta v-am întrebat! Dacă e aprobat locul 

acolo? La întrebarea aceasta să-mi răspundeţi!" 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Este aprobat dar în alt loc. De anul trecut de când 

am fost cu domnul viceprimar şi cu comisia de la domeniu, s-a aprobat mutarea lor în 

spatele blocului ANL care este marcat pentru acele containere. Din păcate au fost!" 

 Paul Voicu: "Şi nici nu le mai facem pentru că este o cheltuială mare. Le-am 

făcut cu domnul Tripşa şi cu echipa de la Primărie şi ştiţi că aţi introdus în caietul de 

sarcini obligativitatea firmei care va câştiga să şi le facă şi să le administreze 

împreună cu asociaţia de proprietari pentru că nu e problema mea terţă parte într-un 

contract. Un contract între o asociaţie sau un agent economic şi societatea care face 

salubrizare, indiferent cum se cheamă, nu e problema mea unde şi le pune." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Domnul viceprimar nu m-aţi înţeles. Nu este pe 

domeniul public! Este pe drum!" 

 Paul Voicu: "Noi le-am spus la asociaţii unde să le pună. Am stabilit cu 

preşedinta de la asociaţie şi cu oamenii din Primărie. În interior am şi marcat şi nu 

vor! Dacă nu vor, eu ce să le fac?" 

 Bărdaş Horea Mihai: "Nu! Eu nu am treabă cu asociaţia! Staţi să lămurim 

lucrurile! Dacă pe şoseaua naţională sau pe drumurile domnului Hondola, mă duc şi 

îmi pun pubela de gunoi în mijlocul drumului nu mă amendează nimeni? Primăria 

trebuie să amendeze în primul rând şi apoi Poliţia! Eu, dacă vin şi mi se întâmplă un 

accident ce zic?  Din cauza pubelelor de gunoi!" 

 Hondola Liviu: "Dacă votaţi proiectul cu monitorizarea era bine!" 

 



 

         

 III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe 

luna martie. 

 

         Vasile Cornea: "Propun ca şedinţa ordinară pentru luna martie 2012 să aibă loc 

în data de  30 martie 2012." 

           "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 

 Vasile Cornea: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte discuţii  

declar şedinţa închisă.”  

 

  Alba Iulia, 28 februarie 2012 

 

 

 

   PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                     SECRETAR 

                         Consilier                                                           Marcel Jeler 

                     Vasile Cornea 

  

 

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


